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Z Á P I S N I C A 
z dvadsiateho druhého zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine,  

konaného dňa 14. 02. 2017 
 
 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta 

Ing. Jana Rosičová, PhD., prednostka MsÚ   
Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór  
JUDr. Ladislav Alušík 
Mgr. Erik Cap  
Ing. Ján Čop     
Marek Gerboc       
Mgr. Peter Hasin   
MUDr. Jozef Homza    
Ing. Marián Kníž 
JUDr. Jaroslav Koco 
MUDr. Andrej Kulan 
MUDr. Marián Regec  
Mgr. Ľubov Reháková    
MUDr. Miroslav Suchý         
Ing. Martin Šebák       
Mgr. Mária Todáková 
Anton Vass 
Peter Vološin   

 
Neprítomní:   Ing. Daniela Galandová 

Ing. Jaroslav Regec 
 
Prizvaní: Mgr. Katarína Regulová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí 

Ing. Lýdia Gičová, vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
  Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia 

Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny 
PhDr. Jarmila Sivčová, vedúca oddelenia sociálnych služieb 
JUDr. Ján Maškulík, náčelník MsP Snina 
Mgr. Eva Mihaliková, hovorkyňa 
Štefan Čus, vedúci oddelenia rekreačných a športových služieb 
Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o. 
PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina 

 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2016 
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 14. 02. 2017  
4. Doplnok č. 2 k VZN mesta Snina č. 88/2008 o povoľovaní a vykonávaní výkopových prác na 

miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách v znení doplnku č. 1 
5. Doplnok č. 7 k VZN mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 

a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom 
6. Protest prokurátora a Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 129/2016 o určení miesta a času 

zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky v základných školách v zriaďovacej 
pôsobnosti mesta Snina  



2 
 

7. Doplnok č. 3 k Organizačnému poriadku Mestskej polície Snina 
8. Návrh rozpočtu mesta Snina na roky 2017 - 2019 
9. Doplnenie Zadávacieho dokumentu pre spracovanie Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu 

mesta Snina  
10. Podmienky udelenia Ceny mesta Snina pri príležitosti 700. výročia prvej písomnej zmienky 

o meste Snina 
11. Zmena uznesenia MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015 - Zriadenie komisií mestského 

zastupiteľstva a voľba predsedov, podpredsedov a členov  
12. Investičný zámer Rekonštrukcia elektroinštalácie budovy MsÚ v Snine 
13. Investičný zámer Diverzifikácia kotolne nemocnice Snina 
14. Kúpa hnuteľného majetku – VSD Košice 
15. Zrušenie vecného bremena – predkupného práva – DIADERM, s. r. o., Snina 
16. Žiadosť o zrušenie nájomného – Súkromná materská škola Vihorlatská 
17. Zrušenie uznesení MsZ č. 159/2012, 195/2016 a 148/2015 
18. Vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže na prenájom nehnuteľného majetku vo vlastníctve 

mesta Snina – nebytové priestory v Dome kultúry 
19. Vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže na predaj hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta 

Snina  
20. Vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta 

Snina – nebytové priestory na Ul. Komenského  
21. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 2582/39 z dôvodu 

osobitného zreteľa – Didič Štefan a Katarína Didičová 
22. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľností pozemkov parc. č. CKN 3806/29, CKN 1225/269 

a CKN 3767/5, k. ú. Snina, z dôvodu osobitného zreteľa – Macan Ladislav, Snina 
23. Zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 3445/27, k. ú. Snina, z dôvodu 

osobitného zreteľa – Soligová Katarína a spol.  
24. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľného majetku zámenou a predajom z dôvodu osobitného 

zreteľa – Galanda Jozef a Eva Galandová 
25. Zmluvný prevod nehnuteľností priamym predajom – odpredaj pozemkov parc. č. CKN 

3958/904 a CKN 3958/907, k. ú. Snina – Mária Kotusová 
26. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 3958/500 z dôvodu 

osobitného zreteľa – Autotex, s. r. o., Budovateľská 2710, Snina 
27. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 

pozemku parc. č. CKN 1813/250, k. ú. Snina – Anna Holotová a Ján 
28. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 

pozemku parc. č. CKN 1121/494, k. ú. Snina – Maroš a Martin Špitalik, Snina 
29. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta Snina zámenou a predajom 

pozemkov z dôvodu osobitného zreteľa – Rímskokatolícka cirkev, farnosť Snina, Námestie 
Jána Pavla II, 858/1, Snina 

30. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
časti pozemku parc. č. CKN 1813/255, k. ú. Snina – Jozef Karľa 

31. Správa o činnosti Mestskej polície Snina za rok 2016 
32. Informatívna správa k riešeniu situácie na sídlisku I a II 
33. Zámer nakladania s nehnuteľným a hnuteľným majetkom mesta - prevod hnuteľného majetku, 

verejný vodovod a verejná kanalizácia vetvy RO Rybníky – VVS, a. s., závod Humenné 
34. Informácia o zmene Organizačného poriadku MsÚ Snina 
35. Zrušenie uznesenia MsZ č. 255/2016 zo dňa 17. 10. 2016 a bodu 2 uznesenia MsZ č.      

190/2016 zo dňa 14. 04. 2016 
 
36. Interpelácia poslancov 
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37. Interpelácia občanov 
38. Záver  

 
 

1. Otvorenie 
 
          Ing. Štefan Milovčík – otvoril dvadsiate druhé zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, 
na  ktorom všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní: riaditelia úradov štátnej 
správy, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – Ing. Ján Alušík,  riaditeľ Mestského kultúrneho 
a osvetového strediska Snina – PhDr. Daniel Andráško, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ. 
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. Primátor 
konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Schválenie programu: 
     Program rokovania dostali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi. Primátor ako predkladateľ 
materiálov dopĺňa program rokovania o materiál č. 35 - Zrušenie uznesenia MsZ č. 255/2016 zo 
dňa 17. 10. 2016 a bodu 2 uznesenia MsZ č. 90/2016 zo dňa 14. 04. 2016, ktorý bol spracovaný na 
základe výsledkov z rokovania mestskej rady. Keďže tento materiál má súvis s rozpočtom mesta, 
presúva sa pred materiál č. 8. Ďalej z rokovania sťahuje materiály č. 4, 13, 17. 
 
     JUDr. Jaroslav Koco – navrhuje interpeláciu občanov presunúť pred materiál č. 2.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – interpelácia poslancov je na konci programu z dôvodu, že skúsenosti sú 
také, že diskusie občanov sú siahodlhé a mnohokrát zužujú čas na rokovanie dôležitých programov. 
Tým nechce povedať, že tie názory sú častokrát podstatné. O návrhu budeme hlasovať.  
 
     Ing. Martin Šebák – navrhuje stiahnuť z rokovania materiál č. 20. V týchto priestoroch navrhuje 
vybudovať knižnicu a literárnu časť pre ZUŠ - úloha.  
 
Hlasovanie za presun interpelácie občanov pred materiál č. 2: 
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, 
Ing. Martin Šebák, Anton Vass, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržala sa: Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslankyňa  
nehlasovala: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa 
 
Materiál „Interpelácia občanov“ presunutý pred materiál č. 2. 
 
Hlasovanie za vypustenie mat. č. 20: 
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass - 10 
poslancov 
proti: Ing. Ján Čop, Mgr. Ľubov Reháková – 2 poslanci 
zdržali sa: MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Peter Vološin – 3 poslanci 
nehlasoval: --- 
 
Materiál č. 20 z programu vypustený 
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Hlasovanie za program ako celok:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, 
MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 15 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
Voľba návrhovej komisie:  
Do návrhovej komisie primátor určil týchto poslancov: -     Petra Vološina, 

- MUDr. Jozefa Homzu 
- Mgr. Petra Hasina   
   

Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Mgr. Peter Hasin,  Peter Vološin – 2 poslanci 
nehlasoval: --- 
 
Návrhová komisia si zo svojho stredu za predsedu zvolila Mgr. Petra Hasina.  
 
Za overovateľov zápisnice  primátor určil týchto poslancov:     -     MUDr. Miroslava Suchého 
        -     Antona Vassa  
          
Za zapisovateľku: p. Moniku Paľovčíkovú.   
 
 
           37. Interpelácia občanov 
 
     Vladimír Minčič – predniesol stanovisko spoločnosti GGE, prečo žiadajú o predĺženie prenájmu 
tepelného hospodárstva. Už rok spoločnosť GGE nevie na čom je. Ak nie je ochota mesta do toho 
isť, treba to povedať rovno. Platnosť zmluvy končí v roku 2022. V meste pôsobia od roku 2002. 
Zrekonštruovali časť rozvodov v meste bez finančnej spoluúčasti mesta. V tejto rekonštrukcii chcú 
pokračovať ďalej. Na rekonštrukciu má vyjsť výzva z eurofondov, ktorá bude časovo obmedzená, 
preto žiadajú o predĺženie prenájmu.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – tepelné hospodárstvo je pre mesto veľmi dôležité. Zmluvy sú podpísané 
do roku 2022. Aby sme si neskomplikovali situáciu zlým výkladom zákona, požiadali sme odbornú 
firmu o podanie stanoviska, ktoré zatiaľ nemáme. O výsledku budeme poslancov okamžite 
informovať. Preto odporúča, aby sme sa dnes k tejto veci viac nevracali.  
 
     Mgr. Mária Todáková – máme rokovací poriadok pre MsZ a pre komisie, ale aké sú kroky a 
postupy pri vybavovaní interpelácii občanov, to nemáme. Ak občan nedostane odpoveď hneď, 
dostane ju od mesta písomne? Pripomienky občanov nie sú zbytočne a zdĺhavé, len treba stanoviť 
podmienky k tomuto bodu – úloha. 
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     Ing. Štefan Milovčík – na najbližšie zasadnutie je potrebné predložiť zmenu rokovacieho 
poriadku.  
 
     Ing. Marián Kníž – spoločnosť GGE mala dosť dlhý čas nato, aby sa realizovala aj druhá časť 
rekonštrukcie rozvodov. Čo sa týka interpelácii občanov, mal byť predložený návrh VZN o verejnom 
zhromaždení občanov doteraz predložený nebol. Keby sa to spracovalo, nemuseli by občania 
vystupovať na zasadnutí MsZ.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – keď sa odpovedá poslancom, musí sa odpovedať aj občanom. Náš 
rokovací poriadok nie je v poriadku, čaká, či sporné veci budú z neho odstránené, ak nie, podá podnet 
na prokuratúru.  
 
     Mgr. Katarína Regulová – nie je problém pripraviť zmenu rokovacieho poriadku, ale je potrebné, 
aby poslanci predložili svoje pripomienky a návrhy, pretože úrad si nie je vedomí, aby v ňom boli 
nedostatky.  
 
     Ing. Marián Kníž – vláda prezentovala, že podporí aj sninský región, aby sa znížila 
nezamestnanosť. Čo poskytne mesto Snina, aby nám tie finančné prostriedky boli pridelené? Do čoho 
ich vieme investovať?  S čím predstúpime pred vládu, aby nám tie príspevky poukázali?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – dostal pozvánku od predsedu VÚC, v piatok bude stretnutie k tejto otázke. 
O výsledkoch tohto rokovania bude informovať aj poslancov.  
 
 

2. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2016 
 

    Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Marián Kníž – hlavný kontrolór podal trestné oznámenie na niektoré subjekty, ktoré zle 
využili dotácie z rozpočtu mesta. Podá ich na ostatné subjekty, pri ktorých tiež zistil nedostatky? Na 
všetkých treba používať rovnaký meter.   
 
     Peter Vološin – navrhuje, aby sa poslanci venovali záverom hlavného kontrolóra, aby sa riešilo 
konštruktívne a nešlo to dostratena.  Preto bude iniciovať stretnutie poslancov k tejto veci.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – zhodnotenie hlavného kontrolóra musí mať vecný význam a jeho závery 
a opatrenia musia byť adekvátne a dostačujúce. Vo výsledku kontroly by mali byť zahrnuté aj 
výsledky kontroly, ktoré robili iné štátne inštitúcie. Hlavný kontrolór premietol iba nejaký súbor 
nedostatkov, ktoré zistil. Toto zhodnotenie musí mať vecný význam a prijaté opatrenia majú byť 
dostačujúce, ak nie sú, musí navrhnúť nové,  s ktorými sa kontrolovaný subjekt musí vysporiadať.  
Chýba mu v tejto správe reálny a pravdivý stav vykonania kontroly. Napríklad: vykonaná kontrola 
na dodržiavanie info zákona na MsÚ – hlavný kontrolór konštatuje, že všetko je v poriadku a zákon 
bol dodržaný, ale vieme, že bol súdny spor mesta s p. Hačkom ohľadom zákona o sprístupnení 
informácií. Súd vyhral. Toto porušenie zákona sa malo v tejto správe premietnuť s tým, že následne 
je tu aj nehospodárne nakladanie s finančnými prostriedkami, pretože za prehratý súd sme museli 
zaplatiť trovy konania. Dostal e-mail – verejné obstarávanie na multifunkčné ihrisko na ZŠ P. O. 
Hviezdoslava – bola tam vykonaná kontrola z úradu pre verejné obstarávanie, kde bolo zistených 18 
porušení procesu obstarávania. Takéto informácie tu nemajú. Naposledy veľká kauza ohľadom 
nelegálneho zamestnávania. Takéto informácie sa poslanci nemajú dozvedať z facebooku, ale majú 
byť zahrnuté v kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra.  
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     Mgr. Mária Todáková – keď hlavný kontrolór poukázal na porušenie využitia dotácie pri 
niektorých kluboch, prečo  tieto kluby naďalej dostávajú dotácie? Napríklad: Mestský futbalový klub, 
ktorý použil dotáciu na vyplatenie mzdy a odmeny trom zamestnancom. Ďalej Zápasnícky klub 
Vihorlat Snina, tanečný súbor Šiňava.  
 
     Ing. Boris Pargáč – čo sa týka vykonávania kontroly, nemá rôzny meter pre jednotlivé subjekty. 
Trestné oznámenie podal, bolo zamietnuté, pretože nenaplnilo výšku, ktorá tento trestný čin limituje. 
Správa o kontrolnej činnosti je za rok 2016 a až  26. 01. 2017 bolo uzavreté súdne konanie s p. 
Hačkom. Hlavný kontrolór nie je povinný oboznamovať poslancov s kontrolou iných štátnych 
orgánov, preto oboznamuje poslancov len o svojich výsledkoch vykonanej kontroly.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – keď kontroluje subjekt, má si vyžiadať od subjektu aj výsledky kontrol 
od iných štátnych inštitúcií a tieto výsledky z týchto kontrol majú byť uvedené v jeho kontrolnej 
správe.  
 
     Ing. Marián Kníž – výsledky kontrolnej činnosti by mal hlavný kontrolór predkladať na 
prerokovanie aj kontrolnej komisii  - úloha. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   správu o kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra za rok 2016. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin 
Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Marián Kníž – 2 poslanci 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 288/2017 
 

 
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 14. 02. 2017  

 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Ján Čop – žiada predložiť správu o výsledku kontroly multifunkčného ihriska pri ZŠ P. O. 
Hviezdoslava – úloha.  Ak ide o vážne porušenie, inde zato padajú hlavy.  Do dnešného dňa nedostal 
odpoveď nato, či pri trovách exekučného konania pri súdnom spore s p. Birošom pochybilo mesto 
alebo advokátska kancelária – úloha. 
 
     Ing. Boris Pargáč – nevie o tom, že na ZŠ P. O. Hviezdoslava bola vykonaná nejaká kontrola. 
Teraz to počul po prvýkrát.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – p. Dolinský napísal, že vyplatenie odmeny JUDr. Vrbovi nebolo vecne 
správne. Kontrolór uviedol, že správne bolo. Preto prosí hlavného kontrolóra, aby si to preveril aj 
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v zmysle vyhlášky o odmeňovaní advokátov. Túto vyhlášku si prečítal a stotožňuje sa s p. Dolinským, 
že odmena bola vyplatená v rozpore s touto vyhláškou. Chce hlavný kontrolór trvať na svojom 
kontrolnom zistení alebo to chce korigovať?  
 
     Ing. Boris Pargáč – nič korigovať nebude. Vyplatenie odmeny bolo zákonné, pretože bola 
vyplatená v zmysle uznesenia MsZ, ktoré ukladá, že odmena má byť vyplatená do 30. 09. Odmena 
bola vyplatená, bola v súlade so zmluvou.  Bola determinovaná podielovým úspechom, ale v tom 
čase sa nedalo predpokladať, či to dopadne zle alebo dobre. Čiže bola vyplatená zákonne. Otázka je, 
či má dotyčný advokát povinnosť nejakú časť vrátiť, ale to už nie je predmetom kontroly. Takže so 
svojou správou sa stotožňuje.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – stanovisko hlavného kontrolóra nemá zákonnú oporu. Preto predkladá 
poslanecký návrh.  
 
     Ing. Marián Kníž – porušenie finančnej disciplíny a predbežnej finančnej kontroly - ako majú 
subjekty postupovať, aby sa predišlo nedostatkom, ktoré uvádza hlavný kontrolór vo svojich správach 
- úloha? Zmluva medzi ZŠ P. O. Hviezdoslava a cirkevnou ZŠ na prenájom priestorov – je to 
porušenie zákona lebo nie?  
 
     Ing. Boris Pargáč – o takomto prenájme nemá žiadne informácie, takže sa k tomu nevie vyjadriť.  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – platí zákon o finančnej kontrole a každý subjekt je povinný vydať 
smernicu.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal poslanecký návrh JUDr. Alušíka na uznesenie. 
 
Poslanecký návrh JUDr. Alušíka:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á   hlavnému kontrolórovi preveriť svoje závery uvedené 
v správe o výsledkoch finančnej kontroly č. 01/2017. 

Termín: február 2017 
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Mária Todáková, Peter Vološin – 6 poslancov 
proti: Ing. Ján Čop – 1 poslanec 
zdržalo sa: Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Anton Vass – 8 poslancov 
nehlasoval: --- 
 
Uznesenie nebolo prijaté.  
 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    správu o výsledkoch kontrolnej 
činnosti ku dňu  14. 02. 2017.  
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Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián 
Kníž, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, 
Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: JUDr. Ladislav Alušík, JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Martin Šebák – 3 poslanci 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 289/2017 
 

 
4. Doplnok č. 2 k VZN mesta Snina č. 88/2008 o povoľovaní a vykonávaní výkopových 

prác na miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách v znení doplnku č. 1 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Lýdia Gičová, 
vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP a Ing. Nadežda Lazoríková, oddelenie výstavby, ÚP, ŽP 
a SP.  
 
Návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine po prerokovaní predloženého návrhu VZN   s ch v a ľ u j e    
Doplnok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Snina č. 88/2008 o povoľovaní a vykonávaní 
výkopových prác na miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách v znení doplnku č. 1. 
 
Materiál stiahnutý z rokovania.  

 
 

 
5. Doplnok č. 7 k VZN mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 

a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento 
prenájom 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Ing. Marián Kníž – Karta obyvateľa platí na športové podujatia, návrh komisie je, že by mala 
platiť aj pre využívanie priestorov v športovej hale – úloha. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – návrh bol prednesený aj na mestskej rade a pracuje sa na ňom.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 7 k Všeobecne záväznému nariadeniu 
mesta Snina č. 109/2011 o podmienkach  prenájmu nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina 
a o určení sadzieb za tento prenájom.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. 
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Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 290/2017 
 

 
6. Protest prokurátora a Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 129/2016 o určení miesta 

a času zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky v základných školách 
v zriaďovacej pôsobnosti mesta Snina  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   v y h o v u j e    protestu prokurátora Sp. zn. Pd. 105/16/7702 – 
3,  Okresnej prokuratúry Humenné zo dňa 09. 12. 2016,   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 1 k Všeobecne 
záväznému nariadeniu mesta Snina č. 129/2016 o určení miesta a času zápisu detí na plnenie povinnej 
školskej dochádzky v základných školách v zriaďovacej pôsobnosti mesta Snina.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, 
MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 15 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 291/2017 
 

 
7. Doplnok č. 3 k Organizačnému poriadku Mestskej polície Snina 

 
     Písomný materiál predložil a spracoval JUDr. Ján Maškulík, náčelník MsP Snina.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 3 k Organizačnému poriadku Mestskej 
polície Snina.  
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Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, 
MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 15 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 292/2017 
 

 
35. Zrušenie uznesenia MsZ č. 255/2016 zo dňa 17. 10. 2016 a bodu 2 uznesenia MsZ č.      

190/2016 zo dňa 14. 04. 2016 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – tento materiál je predložený na základe rokovania mestskej rady. Ak 
máme vypísať verejnú súťaž na toto ihrisko, v tom prípade budeme musieť do súťaže zahrnúť aj 
umelú trávu a tým prídeme o dotáciu z UEFA.  
 
     Ing. Ján Čop – ako sme sa vysporiadali s podmienkou UEFA, že 100 tis. € máme získať od 
sponzorov? Jeho návrh bol, aby sa zorganizoval benefičný zápas s bývalými futbalistami nielen zo 
Sniny, ale aj z okolia, nech sa určí minimálne vstupné, ktoré pôjde na tento účel. Kto bude chcieť, 
môže prispieť aj viac. Nie iba naťahovať ruku a žiadať všetko od mesta.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – od UEFA máme dotáciu 120 tis. € s podmienkou, že od ich dodávateľa 
kúpime umelú trávu za 200 tis. €. Verejné obstarávanie bez umelej trávy robiť nemôžeme, takže ak 
vypíšeme verejnú súťaž, o dotáciu od UEFA prídeme. Záver mestskej rady bol ten, že iné mestá 
vedeli takého ihrisko vybudovať oveľa lacnejšie ako ho ideme vybudovať v Snine.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal poslanecký návrh o tom, že za každý bod sa bude hlasovať osobitne. 
 
Hlasovanie o návrhu :  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, 
MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 15 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie – bod č. 1. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í 

1. uznesenie MsZ v Snine č. 255/2016 zo dňa 17. 10. 2016. 
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Hlasovanie o písomnom návrhu – bod č. 1:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, 
MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 15 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie – bod č. 2. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í 

2. bod 2 uznesenia MsZ v Snine č. 190/2016 zo dňa 14. 04. 2016. 
 

Hlasovanie o písomnom návrhu – bod č. 2:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Marek Gerboc, Ing. Marián Kníž, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková – 5 poslancov 
proti: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 6 poslancov 
zdržali sa: Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, Peter Vološin – 3 poslanci 
nehlasoval: JUDr. Jaroslav Koco – 1 poslanec 
 
Neschválené 
 
Znenie uznesenia:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í   uznesenie MsZ v Snine č. 255/2016 zo dňa 17. 10. 2016. 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 293/2017 
 
 

8. Návrh rozpočtu mesta Snina na roky 2017 – 2019 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – kameňom úrazu v rozpočte sú nezhody pri prerozdelení dotácií. Preto 
predložil nový materiál, v ktorom je suma určená na dotácie presunutá do prebytku hospodárenia. 
O týždeň by sa zvolalo nové zasadnutie MsZ, na ktorom by bol jediný bod programu a to prvá zmena 
rozpočtu mesta Snina na rok 2017, ktorá by sa dotýkala iba prerozdelenia dotácií.  
 
Upravený návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    

1. dôvodovú správu k predkladanému návrhu rozpočtu,  
2. stanovisko hlavného kontrolóra, 

s ch v a ľ u j e   viacročný rozpočet mesta Snina na roky 2017 – 2019 
1. ako záväzná na rok 2017 vrátane programového rozpočtu takto:  
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 Príjmy  Výdavky Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ  ROZPOČET v €  12 315 631  11 149 560 + 1 166 071 
KAPITÁLOVÝ  ROZPOČET v €      260 000    1 477 322  -  1 217 322  
FINANČNÉ OPERÁCIE v €      775 881       555 000 +    220 881 
CELKOVÝ ROZPOČET v € 13 351 512  13 181 882  +    169 630 

2. ako orientačný na roky 2018 – 2019. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal poslanecký návrh Mgr. Capa o tom, aby sa hlasovalo o pôvodnom 
návrhu.  
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu Mgr. Capa:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. 
Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Anton Vass – 12 poslancov 
proti: Ing. Ján Čop – 1 poslanec 
zdržal sa: Peter Vološin – 1 poslanec 
nehlasovala: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa 
 
     Ing. Ján Čop – myslí si, že nie všetci poslanci vedeli o čom hlasujú. Čo sa týka dotácie od štátu 
pre DPS – ako je to? Úžitkový automobil pre športovú halu – je nutný? Ako je to s kotolňou 
v nemocnici – materiál bol stiahnutý, ale peniaze v rozpočte naplánované sú. Je sklamaný z toho, že 
primátor netrval na tom, aby sa rokovalo o rozpočte bez dotácií tak, pretože mal pozmeňujúce návrhy 
na dotácie. Keďže si však myslel, že dnes sa bude rokovať o rozpočte bez dotácií, tak sa nato 
nepripravil a teraz narýchlo nebude robiť pozmeňujúce návrhy. Nevie sa stotožniť s tým, že do Sniny 
majú prísť kapely, ktoré majú vo svojom logu satanistické znaky. Požaduje informáciu o tom, či má 
akcia Rock pod kameňom vyrovnané všetky veci. Do uší sa mu dostala istá informácia. Preto žiada 
o odpoveď pred kamerou od všetkých dotknutých, ktorých sa táto akcia dotýka.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – ide mu o to, aby bol schválený rozpočet. Administratívnou chybou sa stalo 
to, že sme skoro prišli o dotáciu vo výške 250 tis. €. Väčšinu projektov máme za sebou. Chceme ísť 
do rekonštrukcie malého kaštieľa - o niekoľko dní by mala vyjsť cezhraničná výzva v spolupráci 
s Poľskom.  A ak nebudeme mať rozpočet, nebudeme môcť do toho ísť. Čo má urobiť, keď bude 
tento rozpočet schválený? Má ho nepodpísať? Chce tomuto mestu len dobre.  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – čo sa týka sumy 10 000,- € pre kotolňu, finančné prostriedky budú 
v prevej zmene rozpočtu presunuté na rekonštrukciu verejného osvetlenia na Ul. Jesenského a bude 
predložený aj investičný zámer. Čo sa týka akcie Rock pod kameňom – nemá vedomosť o tom, aby 
voči mestskému úradu mali nejaké podlžnosti.  
 
     Štefan Čus – na športovej hale majú multikar, ktorý je už starý a nefunkčný. K zakúpeniu 
úžitkového vozidla pristúpili z dôvodu, že je oveľa lacnejší ako multikar. Potrebujú ho k práci v RO 
Rybníky, ale aj na futbalovom ihrisku. Bol variant, že majú využívať prácu VPS. Lenže VPS má toho 
dosť a často krát nastala situácia taká, že hodinu pred zápasom naháňali súkromníka, aby odviezol 
pokosenú trávu, pretože VPS to nestíhala. Preto je tu tento návrh.  
 
     Ing. Ján Alušík – čo sa týka VPS – za minulý rok je voči organizátorom akcie Rock pod kameňom 
evidovaná nevysporiadaná pohľadávka vo výške cca 1 000,- €.  
 
     PhDr. Daniel Andráško – MsKS neeviduje voči tomuto subjektu žiadnu pohľadávku.  
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     Mgr. Ľubov Reháková – vieme, že dotácie spájajú, ale aj rozdeľujú poslancov. Rozpočet je 
potrebné schváliť. Myslí si, že každý vie, za čo zahlasuje dnes či o týždeň. Tiež nie je stotožnená so 
všetkými dotáciami. K dotáciám boli 4 pracovné stretnutia. Pracovné stretnutia sú k tomu, aby sme 
na zastupiteľstve už nepredkladali poslanecké návrhy ohľadom dotácií.  
 
     Peter Vološin – voči rozpočtu nemá vážne výhrady. Dotácie – každý poslanec má slobodnú vôľu 
a vyjadrí to svojím hlasovaním. Váži si prácu celého tímu, ktorý okolo Rocfestu robí, ale má pocit, 
že to nejde dobrým smerom. Myslí si, že pre dobro veci to nie je, keď sú tam kapely so satanistickými 
symbolmi. Využije svoje legitímne právo a bude hlasovať proti rozpočtu.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – už takmer tridsať minút sa venujeme iba Rockfestu. Tomuto žánru 
nerozumie, ale ak sa má Snina stať dejiskom toho, s čím sa väčšina ľudí nestotožňuje, tak toto nie. 
Kto nám vie povedať, či je to dobré alebo zlé?  
 
     Peter Vološin – nikto nám to nepovie, je to vec každého z nás. Táto vec sa nedá určiť presne. 
Dáva návrh, aby dostal slovo p. Križanek, organizátor tejto akcie.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – ak sme sponzorom tejto akcie, dajme si podmienku, aby takéto skupiny 
na Rockfeste nevystupovali.  
 
     Mgr. Martin Šebák – prečo je suma na rekonštrukciu verejného osvetlenia v dôvodovej správe 
a v tabuľkách rozdielna? Kto žiada o traktorovú kosačku? Zber pokosenej trávy má zabezpečovať 
VPS a nie jednotlivé kluby.   
 
    Štefan Čus – je to návrh, nie je to nová vec, športová hala multikar využívala pravidelne. Kosačku 
žiada na futbalový štadión a to z dôvodu, že ihrisko je majetkom mesta a 3 zamestnanci, ktorí sú 
zamestnancami úradu, tento štadión pravidelne kosia. Kosačku žiadajú po šiestich rokoch.  
 
     Ing. Martin Šebák – má pocit, že viazne komunikácia medzi jednotlivými organizáciami. Ak má 
byť kosačka využívaná pre mesto, mala by byť v majetku VPS.  
 
     Štefan Čus – nie je to o komunikácii, je to v tom, že VPS nestíha. Majú toho veľa.  
 
     Ing. Martin Šebák – nepáči sa mu, že každá škola si kupuje svoju kosačku.  
 
     Ing. Dana Mariničová – suma na rekonštrukciu verejného osvetlenia je uvedená v dôvodovej 
správe aj v tabuľkách rovnaká.  V tabuľkách je len rozpísané to, z akých zdrojov sa to bude 
financovať.  
 
     Ing. Ján Alušík – niekedy patrila športová hala pod VPS a keď sa od VPS odčlenili, prešli s nimi 
delimitáciou aj prístroje. Odkedy sa športová hala odčlenila, VPS sa o ihrisko viac nestarali.  
 
    Mgr. Mária Todáková – od niekoľkých pracovníkov úradu dostala informáciu, že počas obdobia, 
keď bol zástupcom primátora Ing. Čop, pracovalo sa im lepšie. Za tento rozpočet nezahlasuje kvôli 
dotáciám.  
 
     Anton Vass – podal bližšie informácie k znakom a textom skupín, ktoré sú predmetom sváru.  
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     Mgr. Ľubov Reháková – p. Todáková si musí uvedomiť, že ona a p. Vass pracujú na štvrtinové 
úväzky, je iná organizačná štruktúra, stojí na strane pracovníkov úradu a svoje pracovné povinnosti 
si vykonáva riadne.  
 
     JUDr. Jaroslav Koco – ak by sa dnes rokovalo o rozpočte bez dotácií, znegovala by sa práca 
komisie.  
 
     Ing. Marián Kníž – Rockfest má svoju históriu a má svoje miesto v rozpočte mesta. Zatiaľ sme 
nepočuli záporné hodnotenie tejto akcie. Majú rozbehnuté objednávky a my sa tu teraz ideme 
dohadovať o tom, čo je pre nás výhodné a čo nevýhodné.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – príjmová časť rozpočtu je postavená na nereálnych číslach – 250 tis. € 
pre DPS stále nemáme. Ďalej je tu problém s nelegálnou prácou, čo má pre mesto závažné dôsledky. 
Mesto bude vylúčené z eurofondov aj zo štátnej pomoci. Takže s týmito peniazmi nemôžeme počítať 
a podľa toho musíme plánovať aj výdavkovú časť. Takže o tomto nemôže hlasovať. Auto a kosačka 
– takéto služby nemá vykonávať mestský úrad, nato máme zriadenú VPS. RO Rybníky – máme tam 
na tento rok naplánovaných 100 tis. €, ale máme tam problém s majetkovoprávnym vysporiadaním. 
Keď však bude rekreačná oblasť odpredaná, táto suma je nereálna.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – doterajšie rozpočty mesta nikdy neboli postavené na vode. A ani tento 
rozpočet nie je postavený na vode.  S problémami sa boríme neustále. 600 tis. € máme v rezervnom 
fonde, ktoré môžeme použiť v prípade, že nedostaneme peniaze na DPS.  Všetky kroky sú urobené 
preto, aby sme peniaze na DPS dostali. Každý rok je skupina subjektov, ktorá podá žiadosť 
o príspevok neskoro. Nám sa to stalo prvýkrát a verí, že  posledný. DPS funguje perfektne, doteraz 
nepostrehol žiadnu vážnu výhradu od klientov alebo ich príbuzných. Cez úrad práce máme potvrdené, 
že zápis na listine nemá vplyv na verejnoprospešné práce a aktivačných činností. Nikoho sme 
nezamestnávali na čiernu, akurát boli na sociálnu poisťovňu nahlásení spätne s dvojdňovým 
odstupom a to len z dôvodu, že práve v tento deň, keď mali byť do poisťovne prihlásení, pracovníčke 
zomrel otec. Len ona má prístupové heslá k prihláseniu. Pokutu sme nedostali, pretože vyšla menej 
ako tri eurá.  
 
     Mgr. Peter Hasin – za návrhovú komisiu dáva návrh, aby bolo udelené slovo p. Križanekovi.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nie je už síce organizátorom tohto festivalu, ale patrí medzi jeho 
zakladateľov. Táto téma rozdeľuje zastupiteľstvo dlhé roky. Pripomienky, ktoré tu zazneli, ju 
zaskočili. Nejde tu o žiadne satanistické kapely. Ide o rokový festival. Kapely fungujú na hudobnej 
scéne desaťročia a vystupujú po veľkých metropolách Európy. Tento festival má veľký rozmer. Ide 
tu o biznis pre taxikárov, obchody, podnikateľov. Je jej ľúto, že je takýto pohľad na túto akciu, ale 
nikomu neberie jeho pohľad. Tento festival nie je namierený proti kresťanom. S textami týchto kapiel 
sa stotožňuje, čerpajú z mytológie, ktorú zmeniť nemôžeme, Vikingovia tu proste boli.  
 
     Ing. Ján Čop – nie je proti tejto akcii. Je veľa kapiel, ktoré bojovali proti chudobe, proti 
nespravodlivosti, za životné prostredie a sú jednoznačne satanistické. Pre neho je smerodajný ich 
životný štýl a to, čo propagujú.  
 
     Peter Vološin – taktiež nie je proti tejto akcii a váži si myšlienku a prácu organizátorov. Vyjadril 
len svoj názor. Oslovil odborníka, ktorý potvrdil, že sú tam satanistické znaky. Tí, čo chcú na festival 
ísť, by si mali lístky kupovať a nemali by sa spoliehať nato, že ich dostanú zadarmo.  
 
     Ing. Marián Kníž – do rozpočtu treba dať peniaze na opravu detských ihrísk.  
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    Ing. Jana Rosičová, PhD. – ihriská sa budú opravovať, netreba nato v rozpočte špeciálne plánovať 
finančné prostriedky. Pôjde to zo zdrojov, ktoré sú plánované pre oddelenie právne, správy majetku 
a služieb. 
 
    Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie - pôvodný:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    

1. dôvodovú správu k predkladanému návrhu rozpočtu,  
2. stanovisko hlavného kontrolóra, 

s ch v a ľ u j e   viacročný rozpočet mesta Snina na roky 2017 – 2019 
1. ako záväzná na rok 2017 vrátane programového rozpočtu takto:  

 Príjmy  Výdavky Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ  ROZPOČET v €  12 315 631  11 319 190 +   996 441 
KAPITÁLOVÝ  ROZPOČET v €      260 000    1 477 322  - 1 217 322  
FINANČNÉ OPERÁCIE v €      775 881       555 000 +   220 881 
CELKOVÝ ROZPOČET v € 13 351 512  13 351 512                  0 

2. ako orientačný na roky 2018 – 2019. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
10 poslancov 
proti: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin 
– 5 poslancov 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 294/2017 
 

 
9. Doplnenie Zadávacieho dokumentu pre spracovanie Zmien a doplnkov č. 7 

Územného plánu mesta Snina  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Lýdia Gičová, 
vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP a Ing. Jana Ihnátová, oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Ján Čop – dnešným dňom klub KDH končí v takom zložení ako bol. Profesionálne nesúhlasí 
s tým, ako tento klub pracuje a o mnohých veciach nediskutujú. Toto nie je práca KDH. Klub sa 
dostal niekde inde a toto nie je to, čo KDH niekedy podporovalo a on to nebude podporovať. Má ľudí, 
ktorí stoja za ním. Toto bol posledný kamienok, ktorý k tomu prispel.  
 
(zo zasadnutia odišiel Ing. Martin Šebák – 12.30 hod. – spolu 14 poslancov) 
 
     Peter Vološin – je nováčik, tento klub naozaj nefunguje a možno to pomôže veci, ale z klubu 
KDH vystupuje.  
 
     Ing. Marián Kníž – na komisii výstavby to bolo prerokované. Navrhuje hlasovať po jednotlivých 
častiach.  
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    Ing. Lýdia Gičová – podala bližšie informácie k tomuto materiálu. O zmenu územného plánu 
požiadali 3 žiadatelia. Stanovisko komisie výstavby je takéto: prvú žiadosť neodporúča schváliť, 
pretože je v blízkosti rodinných domov, druhú žiadosť neodporúča z dôvodu, že je v blízkosti 
bytového domu, tretiu žiadosť odporúča.  
 
     Ing. Boris Pargáč – žiadosť p. Lojana – sú tam prevádzky, ktoré by boli diskriminované voči 
ostatným prevádzkam v meste.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal poslanecký návrh Ing. Kníža - hlasovať jednotlivo o každej žiadosti.  
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu Ing. Kníža:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián 
Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, 
Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasovali: JUDr. Ladislav Alušík, MUDr. Andrej Kulan – 2 poslanci 
 
(na zasadnutie prišiel MUDr. Regec – 12.40 hod. – spolu 15 poslancov) 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   doplnenie Zadávacieho dokumentu pre 
spracovanie Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Snina s podmienkou, že v súlade s ust.     
§ 19 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov 
náklady spojené s obstarávaním Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Snina prefinancujú 
žiadatelia, ktorých výhradná potreba vyvolala obstarávanie Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu 
mesta Snina.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu – žiadosť č. 1:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý – 3 poslancov 
proti: Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, JUDr. Jaroslav Koco 3 poslanci 
zdržalo sa: Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Ľubov Reháková, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 8 poslancov 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
 
Neschválené 
 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu – žiadosť č. 2:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 9 
poslancov 
proti: Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Ing. Marián Kníž – 3 poslanci 
zdržali sa: MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 3 poslanci 
nehlasoval: --- 
 
Schválené 
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Hlasovanie o písomnom návrhu – žiadosť č. 3:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, 
MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: MUDr. Marián Regec – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 
 
Schválené 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo (pozor – bez bodu č. 1) 

uznesenie č. 295/2017 
 
 

(zo zasadnutia odišiel Ing. Ján Čop, prišiel Ing. Martin Šebák – 14.30 hod. – spolu 15 poslancov)  
 
 

10. Podmienky udelenia Ceny mesta Snina pri príležitosti 700. výročia prvej písomnej 
zmienky o meste Snina 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Regulová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   podmienky udelenia Ceny mesta Snina pri 
príležitosti 700. výročia prvej písomnej zmienky o meste Snina. 

Podmienky udelenia ceny mesta tvoria prílohu tohto uznesenia. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián 
Kníž, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. 
Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 296/2017 
 

 
 

11. Zmena uznesenia MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015 - Zriadenie komisií mestského 
zastupiteľstva a voľba predsedov, podpredsedov a členov  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Regulová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
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Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine    o d v o l á v a     Ing. Martina Šebáka, poslanca MsZ Snina, 

z funkcie člena komisie bytovej, sociálnej a zdravotníckej na základe jeho písomného vzdania sa. 
 
     Mgr. Mária Todáková – predkladá poslanecký návrh na nového člena komisie, ktorým bude Ing. 
Daniela Galandová. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie doplnený poslaneckým návrhom Mgr. 
Todákovej. 
 
Poslanecký návrh Mgr. Todákovej:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    o d v o l á v a     Ing. Martina Šebáka, poslanca MsZ Snina, 
z funkcie člena komisie bytovej, sociálnej a zdravotníckej na základe jeho písomného vzdania sa, 
v o l í   Ing. Danielu Galandovú, poslankyňu MsZ Snina za člena komisie bytovej, sociálnej 
a zdravotníckej.  
 
     Ing. Boris Pargáč – najprv treba odvolať p. Šebáka a potom voliť nového člena komisie.  
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu:  
za: Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, 
MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Mária Todáková, Anton 
Vass, Peter Vološin – 11 poslancov 
proti: MUDr. Miroslav Suchý – 1 poslanec 
zdržali sa: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Martin Šebák – 2 poslanci 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 297/2017 
 

 
12. Investičný zámer Rekonštrukcia elektroinštalácie budovy MsÚ v Snine 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s ust. § 7 ods. 1 písm. h) VZN mesta Snina č. 110/2011 
v znení doplnku č. 1 a uznesením MsZ v Snine č. 156/2011 zo dňa 15. 12. 2011   s ch v a ľ u j e    
investičný zámer: „Rekonštrukcia elektroinštalácie budovy MsÚ v Snine“.  
     Investičný zámer tvorí prílohu uznesenia.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián 
Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, 
MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
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nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 298/2017 
 

 
 

13. Investičný zámer Diverzifikácia kotolne nemocnice Snina 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s ust. § 7 ods. 1 písm. h) VZN mesta Snina č. 110/2011 
v znení doplnku č. 1 a uznesením MsZ v Snine č. 156/2011 zo dňa 15. 12. 2011   s ch v a ľ u j e    
investičný zámer: „Diverzifikácia kotolne nemocnice Snina“.  
     Investičný zámer tvorí prílohu uznesenia.  
 
Stiahnuté z rokovania 

 
 
 

14. Kúpa hnuteľného majetku – VSD Košice 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   kúpu 4 ks elektro–energetických zariadení, 
podporných bodov nachádzajúcich sa na spojnici Ulice Palárikovej a Študentskej ulice v dĺžke 120 
m, ktoré budú využité na verejnoprospešný účel – verejné osvetlenie, od Východoslovenskej 
distribučnej, a. s., IČO: 36599361, za cenu 1,- €.   

Text Kúpnej zmluvy č. 0122/3030/2017 tvorí prílohu uznesenia. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 299/2017 
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15. Zrušenie vecného bremena – predkupného práva – DIADERM, s. r. o., Snina 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   výmaz ťarchy uvedenej na LV č. 10312, k. ú. 
Snina, v časti C, pod V – 1261/08 – zrušenie predkupného práva v prospech oprávneného, t. j. Mesto 
Snina, Strojárska 2060, 069 01 Snina, IČO: 323 560, v zmysle Kúpnej zmluvy č. 565/2008/PSM zo 
dňa  05. 12. 2008, pre žiadateľa: DIADERM, s. r. o., Nemocnica s poliklinikou, Sládkovičova 300/3, 
069 01 Snina, IČO: 36515027, zastúpenú konateľkou MUDr. Tatianou Hriseňkovou.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 15 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 300/2017 
 

 
16. Žiadosť o zrušenie nájomného – Súkromná materská škola Vihorlatská 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Ing. Marián Kníž – čo vedie p. Špitalika k tomu, že žiada od mesta stanovisko? Na stránkach 
zverejnil, že zadarmo ponúka učebné pomôcky, bude vyučovať anglický jazyk, bude poskytovať 
stravu pre celiatikov. Anglický jazyk vyučujú aj v našich škôlkach. Prečo má mesto takémuto 
subjektu poskytnúť dotáciu z rozpočtu mesta?  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – žiadosť od p. Leňkovej prišla ešte v novembri 2016 a odvoláva sa 
nato, že Cirkevná MŠ má nájom za 1,- €. Prebieha proces zmeny zriaďovateľa na Ministerstve 
školstva SR. Zo stránok bola táto informácia stiahnutá. Včera zasadala mestská školská rada, 
výsledky môže povedať predsedníčka, ktorá je prítomná.  
 
     Anna Lovičová – riaditeľka MŠ Budovateľská - bolo to mimoriadne zasadnutie, ktoré riešilo 
práve tento bod. Informácie, ktoré dal p. Špitalik na stránku svoju stránku, bol podraz pre všetky 
ostatné škôlky, pretože oni si nemôžu dovoliť dávať dary rodičom len preto, aby deti chodili do ich 
škôlky. Ak chce takto podnikať, nech od mesta nežiada finančné prostriedky formou dotácie a formou 
nájmu za 1,- €. Mestská školská rada navrhuje znížiť normatív na jedno dieťa pre neštátne školské 
zariadenia a zrovnoprávniť podmienky prenájmu pre neštátne školské zariadenia.  Preto prosí 
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poslancov, aby zvážili, či tento materiál schvália. Malo by im záležať na tom, aby fungovali hlavne 
mestské materské škôlky.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – jeho manželka má tiež súkromnú materskú škôlku. Chce pripomenúť, 
že rovnosť financovania je len z toho pohľadu, koľko sa dáva na jedno dieťa. Z nenormatívnych 
finančných zdrojov sú zvýhodnené mestské materské škôlky. Takže so znížením normatívu nesúhlasí, 
pretože rodičia detí súkromnej škôlky platia dane tak isto ako rodičia detí v mestských MŠ. Čo sa 
týka stravovania detí s nejakou intoleranciou na potraviny, toto jeho manželka robí už roky a myslí 
si, že to takto robia aj naše materské škôlky. Detí v Snine je málo a škôlok je prebytok. Na mestskej 
rade vyšli s návrhom, aby sa všetky jednoeurové nájmy zrušili. Aby nikto nemal pocit, že niekto iný 
je zvýhodňovaný.  
 
     Ing. Boris Pargáč – k tomuto materiálu predložil svoje písomné stanovisko. Upozornil na úskalie 
odsúhlasenia zníženia zníženého nájmu. Zriaďovateľ je povinný pred schválením informovať 
protimonopolný úrad. Až po súhlase tohto úradu môžeme schvaľovať zníženie nájmu. 
 
     JUDr. Jaroslav Koco – bude pripravený materiál na zrušenie všetkých nájmov vo výške 1,- €? 
Ak je takáto povinnosť, potom navrhuje, aby sa tento materiál z rokovania stiahol.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – komisia školstva nemala tento materiál na prerokovanie. Ak chce 
podnikateľ takéto bonusy dávať, nech, ak nato má, ale nech potom nežiada od mesta zníženie nájmu. 
Treba prehodnotiť schválené nájmy, je to len a len v rukách poslancov.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – predložil poslanecký návrh.  
 
     Mgr. Erik Cap – p. Leňková predala škôlku p. Špitalikovi? Nemá v tom jasno. Prečo potom 
o zníženie nájmu žiada p. Leňková?  
 
    JUDr. Ladislav Alušík – aká je právna subjektivita terajšej MŠ? Nastupuje nezisková 
organizácia? 
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – stanovisko Ministerstva školstva SR zatiaľ nemáme. Ide len o zmenu 
zriaďovateľa, IČO ostáva pôvodné.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – ale ak je IČO vydané na meno p. Leňkovej, nemôže ostať pôvodné.  
 
     p. Matúš Špitalik – p. Leňková mala IČO osoby a IČO pre MŠ. Takže IČO osoby sa mení, ale 
IČO škôlky ostáva nezmenené. Nie je proti mestským škôlkam. Ak ostatné škôlky ponúkajú stravu 
aj pre deti s potravinovou intoleranciou, môžu mať problém, pretože k tomu je potrebné mať 
samostatnú chladničku, samostatné príbory, samostatná príprava jedla a dietológ, ktorý má nato školu 
a garantom daného problému. P. Leňková podala túto žiadať preto, lebo on ešte nebol zriaďovateľom. 
Je zato, aby všetky škôlky v meste mali rovnaké podmienky. Takáto škôlka nie je ani v Humennom, 
ani v Medzilaborciach. Bude to prvá takáto škôlka pod pôsobnosťou Regionálneho úradu verejného 
zdravotníctva v Humennom.  Školstvo nie je podnikanie, chcú robiť službu obyvateľom. Zohnali 
sponzora, ktorý zaplatí školné za prvý polrok a nakúpi školské pomôcky.  
 
     Mgr. Mária Todáková – kto na ich stránku zavesil to, že zápis na túto MŠ je od 30. apríla 
a žiadosti treba nosiť osobne na MŠ alebo sídlo zriaďovateľa, že ponúkajú vecné dary pre deti aj pre 
rodičov? Prečo potom žiadajú od mesta dotáciu?  
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      Anna Lovičová – prečo lákajú rodičov na zápis cez to, že ponúkajú balíčky pre deti a rodičov? 
Ostatné škôlky si toto dovoliť nemôžu. Nech začína od nuly tak, ako začínali ostatné škôlky. Toto je 
od zriaďovateľa tejto MŠ podraz.  
 
     Matúš Špitalik – na dotaz Mgr. Todákovej - išlo o pracovnú verziu, ktorá tam už nie je, bola zo 
stránky stiahnutá. Nikoho nepodráža, chce iba vytvoriť konkurenciu v meste. Nežiada o odpustenie 
nájmu na 10 rokov, ale iba do času, pokiaľ nebudú mať všetky subjekty schválený nájom podľa VZN 
mesta.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal poslanecký návrh JUDr. Alušíka na uznesenie. 
 
Poslanecký návrh  JUDr. Alušíka:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   o d p o r ú č a   primátorovi mesta pripraviť návrh na zrušenie 
nájomných zmlúv s 1.- € nájmom.  

        Termín: najbližšie zasadnutie MsZ 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, 
JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Marián Regec, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková – 9 poslancov 
proti: --- 
zdržalo sa: Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 5 poslancov 
nehlasoval: MUDr. Miroslav Suchý – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 301/22017 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   nájomné za prenájom nehnuteľného majetku vo 
vlastníctve mesta – oplotený areál materskej školy a budova súpisné číslo 1420, všetko k. ú. Snina, 
pre Súkromnú materskú školu Vihorlatskú, IČO: 42029520,  vo výške 1,- €/rok s účinnosťou od         
01. 03. 2017 na dobu neurčitú.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Peter Hasin, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 3 poslanci 
proti: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
zdržal sa: JUDr. Ladislav Alušík, Marek Gerboc, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková, Peter Vološin – 10 poslancov 
nehlasoval: MUDr. Jozef Homza – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine tento materiál neschválilo.  
 

 
17. Zrušenie uznesení MsZ č. 159/2012, 195/2016 a 148/2015 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb. 
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Návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í  

1. uznesenie MsZ č. 159/2012 zo dňa 05. 01. 2012 v znení uznesenia MsZ  č. 325/2012 zo dňa         
05. 11. 2012, 

2. uznesenie MsZ č.195/2016 zo dňa 14. 04. 2016,  
3. uznesenie MsZ č. 148/2015 zo dňa 15. 12. 2015.  

 
Stiahnuté z rokovania 
 
 

18. Vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže na prenájom nehnuteľného majetku vo 
vlastníctve mesta Snina – nebytové priestory v Dome kultúry 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   v y h l a s u j e  podľa ustanovenia § 281 až 288   Obchodného 
zákonníka a ustanovenia  § 19 VZN mesta Snina č. 110/2011 o   hospodárení a nakladaní s  majetkom 
mesta Snina  obchodnú verejnú súťaž na prenájom nehnuteľného   majetku vo   vlastníctve mesta 
Snina,    s ch v a ľ u j e  

1. podľa § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov zámer prenájmu majetku vo vlastníctve mesta Snina na základe obchodnej verejnej 
súťaže,  

2. podľa § 9 ods. 2 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov podmienky obchodnej verejnej súťaže uvedené v  Oznámení o vyhlásení obchodnej 
verejnej súťaže, ktoré tvorí prílohu uznesenia,  

m e n u j e  
v súlade s ustanovením § 19 ods. 7 VZN mesta Snina č. 110/2011 o  hospodárení a nakladaní         
s  majetkom mesta Snina  komisiu pre posúdenie a vyhodnotenie predložených ponúk v tomto zložení: 

- JUDr. Ladislav Alušík, 
- Mgr. Erik Cap, 
- Ing. Ján Čop, 
- Ing. Jana Rosičová, PhD. 
- PhDr. Daniel Andráško. 

 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, 
JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. 
Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Ing. Marián Kníž – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 302/2017 
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     Ing. Marián Kníž – prečo sa nerobí verejná obchodná súťaž aj v prípade, keď prenajímajú 
priestory školy?  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – keď to robia v súlade s VZN, tak sme to nerobili.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – keby to robil riaditeľ MsKS v súlade s VZN, tiež by nemusela byť 
vypísaná verejná obchodná súťaž, pretože to VZN ho legitimuje robiť takéto nájomné vzťahy. Táto 
vec je nedoriešená aj z iných pohľadov, pretože MsKS musí dávať odsúhlasovať aj zmluvy a iné 
záťaže. Je to rozpočtová organizácia, tak ako školy, takáto povinnosť tu nie je aktuálna.  Ale riaditeľ 
sa tomu nebráni.  
 
 

19. Vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže na predaj hnuteľného majetku vo vlastníctve 
mesta Snina  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   v y h l a s u j e     podľa ustanovenia § 281 až 288   Obchodného 
zákonníka a ustanovenia  § 19 VZN mesta Snina č. 110/2011 o   hospodárení a nakladaní s  majetkom 
mesta Snina  obchodnú verejnú súťaž na predaj   hnuteľného   majetku vo   vlastníctve mesta Snina,    
s ch v a ľ u j e  

1. podľa § 9a ods. 1 písm. a) zákona  č. 138/1991 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov zámer prevodu majetku vo vlastníctve mesta Snina na základe obchodnej verejnej 
súťaže.  

2. podľa § 9 ods. 2 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov podmienky obchodnej verejnej súťaže uvedené v Oznámení o vyhlásení obchodnej 
verejnej súťaže, ktoré tvoria prílohu tohto uznesenia,  

m e n u j e  
v súlade s ustanovením § 19 ods. 7 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Snina č. 110/2011          
o   hospodárení a nakladaní s  majetkom mesta Snina  komisiu pre posúdenie a vyhodnotenie 
predložených ponúk v tomto zložení: 

- Mgr. Hasin Peter, 
- MUDr. Homza Jozef, 
- Ing. Kníž Marián, 
- Ing. Jana Rosičová, PhD. 
- JUDr. Ján Paľovčík. 

 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. 
Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasovali: JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Martin Šebák – 2 poslanci 
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     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 
uznesenie č. 303/2017 

 
 
(zo zasadnutia odišla Mgr. Ľubov Reháková a prišiel Ing. Ján Čop – 15.25 hod. – spolu 15 
poslancov) 
 
 

20. Vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľného majetku vo 
vlastníctve mesta Snina – nebytové priestory na Ul. Komenského  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   v y h l a s u j e     podľa ustanovenia § 281 až 288   Obchodného 
zákonníka a ustanovenia  § 19 VZN mesta Snina č. 110/2011 o   hospodárení a nakladaní s  majetkom 
mesta Snina  obchodnú verejnú súťaž na predaj   alebo prenájom nehnuteľného majetku vo   
vlastníctve mesta Snina,    s ch v a ľ u j e  

1. podľa § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov zámer prevodu alebo prenájmu majetku vo vlastníctve mesta Snina na základe 
obchodnej verejnej súťaže,  

2. podľa § 9 ods. 2 písm. b) zákona  č. 138/1991 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov podmienky obchodnej verejnej súťaže uvedené v  Oznámení o vyhlásení obchodnej 
verejnej súťaže, ktoré tvorí prílohu uznesenia,  

m e n u j e  
v súlade s ustanovením § 19 ods. 7 VZN  mesta Snina č. 110/2011 o hospodárení a nakladaní            
s  majetkom mesta Snina  komisiu pre posúdenie a vyhodnotenie predložených ponúk v tomto zložení: 

- MUDr. Andrej Kulan, 
- Ing. Jaroslav Regec, 
- MUDr. Marián Regec, 
- Ing. Jana Rosičová, 
- JUDr. Ján Paľovčík. 

 
Stiahnuté z rokovania 

 
 

 
21. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 2582/39 z dôvodu 

osobitného zreteľa – Didič Štefan a Katarína Didičová 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
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a) v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
v súlade s ustanovením   § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod   vlastníctva nehnuteľného  majetku. Predmetom prevodu je 
nehnuteľnosť - pozemok parc. č. CKN 2582/39, druh pozemku – zastavané plochy     
a nádvoria, o výmere 48 m2, ktorý bol vytvorený GP č. 14296985-36/2016 vypracovaný 
vyhotoviteľom - Ján Mašlej GEOS & GM geodetická firma, Pod lesom č. 14,  066 01 
Humenné, overený dňa 22. 12. 2016 pod G1-400/2016, z pozemku parcelné číslo CKN 
2582/6, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 1 271 m2, zap. na LV č. 
3200, k. ú. Snina, do bezpodielového vlastníctva manželov: Štefan Didič, rod. Didič 
a Katarína Didičová, rod. Piptová, obaja trvale bytom Zemplínske Hámre.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že títo manželia vlastnia priľahlé 
nehnuteľnosti k prevádzanej parcele č. CKN 2582/39 a taktiež reštauráciu so s. č. 2711 postavenú na 
parcele č. CKN 1508/38. Časť prístavby tejto reštaurácie je postavená na mestskom pozemku, ktorý 
chcú odkúpiť. Týmto prevodom dôjde k usporiadaniu vlastníctva pod prístavbou k reštaurácii 
a priestoru vstupov do reštaurácie po jestvujúci chodník tak, ako je to u susedných stavieb; 

b)   zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 2582/39, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 48 m2, ktorý bol vytvorený GP č. 14296985-36/2016 
vypracovaný vyhotoviteľom -  Ján Mašlej GEOS & GM geodetická firma, Pod lesom č. 14,  
066 01 Humenné, overeným dňa 22. 12. 2016 pod G1-400/2016, z pozemku parcelné číslo 
CKN 2582/6, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere  1 271 m2, zap. na LV 
č. 3200, k. ú. Snina, do bezpodielového vlastníctva manželov Štefan Didič, rod. Didič 
a Katarína Didičová, rod. Piptová, obaja trvale bytom Zemplínske Hámre, za cenu 2 400,- € 
za celkovú výmeru 48 m2, s podmienkou úhrady všetkých nákladov spojených s prevodom.  

Cena súvisiaca s prevodom je stanovená v súlade s § 9 ods. 4 a § 13 ods. 1 VZN mesta Snina   č. 
110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov a § 9a 
zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Ing. Marián Kníž – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 304/2017 
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22. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľností pozemkov parc. č. CKN 3806/29, CKN 
1225/269 a CKN 3767/5, k. ú. Snina, z dôvodu osobitného zreteľa – Macan Ladislav, 
Snina 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Ing. Marián Kníž – je potrebné vyšpecifikovať osobitný zreteľ. Skrývajú sa za ním aj pozemky, 
na ktorých je možné postaviť aj rodinný dom - úloha.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – tento prípad to nie je. Je tam síce veľká výmera, ale iný prístup k tomuto 
pozemku nie je a ide o breh.  
 
     MUDr. Marián Regec – gisplany sú tlačené tak, že tam nie je vyznačená ulica a je veľmi ťažké 
sa v tom orientovať.  Ak to nejde tlačiť inak, tak treba ulice dopísať rukou – úloha.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – pokiaľ vie, p. Macan má vpredu postavený rodinný dom a vzadu 
podnikateľskú prevádzku. Preto je tu otázka, či sa tento pozemok odpredáva ako pozemok priľahlý                  
k  rodinného domu alebo sa to ide odpredávať na podnikateľské účely. Potom je cena neprimeraná.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – ak to vedelo počkať doteraz, tak navrhuje materiál stiahnuť a predložiť na 
najbližšie zasadnutie.   
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a) v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov v súlade s ustanovením   § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 
o  zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad 
hodný osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného  majetku v  k. ú. Snina, vo 
vlastníctve Mesta Snina, a to:  

- pozemok parc. č. CKN 3806/29, druh pozemku – orná pôda, o výmere 792 m2, 
zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, 

- pozemok parc. č. CKN 1225/269, druh pozemku – trvalé trávnaté porasty, o výmere 
303 m2, zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, 

- pozemok parc. č. CKN 3767/5, druh pozemku – vodná plocha, o výmere 25 m2, 
zapísaný na LV č. 3200, k. ú. Snina, 

do vlastníctva Ladislava Macana, rod. Macan, trvale bytom Snina.  
      Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľ je vlastníkom priľahlého 
pozemku parc. č. CKN 3958/41 a stavby  so s. č. 2327, ktorá je na ňom postavená. Predmetné parcely 
užíva už 28 rokov a tvoria súčasť areálu rodinného domu s dvorom a záhradou; 

b) zmluvný prevod nehnuteľností pozemkov zapísaných na LV č. 3200 v k. ú. Snina: 
-  parc. č. CKN 3806/29, druh pozemku – orná pôda, o výmere 792 m2,  
-  parc. č. CKN 1225/269, druh pozemku – trvalé trávnaté porasty, o výmere 303 m2,  
-  parc. č. CKN 3767/5, druh pozemku – vodná plocha, o výmere 25 m2, 

do vlastníctva Ladislava Macana, rod. Macan, trvale bytom Snina, za cenu 2 175,- € za 
výmeru 1 120 m2, s podmienkou zachovania rigolu a s tým, že kupujúci uhradí 66,- € za 
vklad do katastra nehnuteľností a všetky náklady spojené s prevodom nehnuteľností.  
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      Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 
      Cena nehnuteľnosti je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) – f) v súlade s § 9 ods. 4 VZN mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
      Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
 
Stiahnuté z rokovania 

 
 

23. Zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 3445/27, k. ú. Snina, z dôvodu 
osobitného zreteľa – Soligová Katarína a spol.  
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a) v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a  v  súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad 
hodný osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného majetku. Predmetom 
prevodu je nehnuteľnosť pozemku parc. č. CKN 3445/27, druh pozemku – ostatné plochy, 
o výmere 104 m2,  ktorý vznikol GP č. 37002341-87/2011 vyhotoviteľa F-GEODET, Ing, 
Jozef Fencák, Dlhé nad Cirochou č. 79, 067 82 Dlhé nad Cirochou, overeného dňa   26. 09. 
2011 pod G1-192/2011, odčlenením z pozemku parc. č. EKN 6017, druh pozemku – ostatné 
plochy, o výmere 32 979 m2, zap. na LV č. 8216, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta, na 
Hámorskej ulici, pre dotknutých podielových vlastníkov  uvedených v časti „B“ listu 
vlastníctva  č. 978:  

- Jozef Ďurika, rod. Ďurika, trvale bytom Snina,  
- Anna Kubičková, rod. Ďuriková, trvale bytom Žilina,  
- Katarína Soligová, rod. Ďuriková, trvale bytom Humenné. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľka – Katarína Soligová, bytom 
Humenné a ostatní podieloví vlastníci v zmysle LV č. 978 vlastnia a užívajú priľahlý pozemok parc. 
č. CKN 3416/4 a taktiež parcelu č. CKN 3416/5, na ktorej je postavený  rodinný dom so s. č. 395. 
Tieto nehnuteľnosti zdedili po nebohej matke, ktorá ich užívala viac ako 50 rokov a predmetný 
pozemok bol od začiatku oplotený tak, ako je teraz. Túto časť pozemku si chcú majetkovoprávne  
vysporiadať; 

b) zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 3445/27, druh pozemku – ostatné 
plochy, o výmere 104 m2, ktorý vznikol GP č. 37002341-87/2011 vyhotoviteľa  F-GEODET, 
Ing, Jozef Fencák, Dlhé nad Cirochou č. 79, 067 82 Dlhé nad Cirochou, overeného dňa          
26. 09. 2011 pod G1-192/2011, odčlenením z pozemku parc. č. EKN 6017, druh pozemku – 
ostatné plochy, o výmere 32 979 m2, zap. na LV č. 8216, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta, 
na Hámorskej ulici, za cenu 289,68 €, do podielového vlastníctva v podiele 1/25 pre dedičov 
- dotknutých podielových vlastníkov  uvedených v časti „B“ listu vlastníctva  č. 978:  

- Jozef Ďurika, rod. Ďurika, trvale bytom Snina,  
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- Anna Kubičková, rod. Ďuriková, trvale bytom Žilina,  
- Katarína Soligová, rod. Ďuriková, trvale bytom Humenné, 

     s podmienkou úhrady všetkých nákladov spojených s prevodom a s vkladom do katastra 
nehnuteľností.  

Prevod nehnuteľnosti je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov a § 9a ods. 8 písm. 
e)  zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena súvisiaca s prevodom je v súlade  s § 9 ods. 4 a je stanovená v zmysle § 14 ods. 3  VZN 
mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení 
doplnkov.  

Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, 
MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 15 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 305/2017 
 

 
24. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľného majetku zámenou a predajom z dôvodu 

osobitného zreteľa – Galanda Jozef a Eva Galandová 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  
a) v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v súlade s ustanovením   § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod: 
aa) zámenu   vlastníctva nehnuteľného  majetku. Predmetom zámeny je nehnuteľnosť 

pozemku parc. č. CKN 1813/428, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 
35 m2, ktorý vznikol GP č. 34823123-5/2016 vyhotoviteľa: GEDETICKÉ ZDRUŽENIE 
Snina, Peter Dubjak a Ing. Jaroslav Vasilečko, Partizánska 1057, 069 01 Snina, IČO: 
34823123, overeným dňa 30. 11. 2016 pod G1 - 365/2016 z pozemku parc. č. CKN 
1813/65, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 302 m2, zap. na LV č. 
3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve Mesto Snina, Strojárska 2060/95, 069 01 Snina, IČO: 
00323560 a  nehnuteľnosť pozemku parc. č. CKN 1813/426, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 35 m2, ktorý vznikol GP č. 34823123-5/2016 vyhotoviteľa: 
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GEDETICKÉ ZDRUŽENIE Snina, Peter Dubjak a Ing. Jaroslav Vasilečko, Partizánska 
1057, 069 01 Snina, IČO: 34823123, overený dňa 30. 11. 2016 pod G1 - 365/2016 
odčlenením z parcely č. CKN 1813/66, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, 
o výmere 369 m2, zap. na LV č. 2647, k. ú. Snina, vo vlastníctve Ing. Jozefa Galandu 
a Evy Galandovej, trvale bytom Snina;  

ab)  predaj nehnuteľného  majetku – pozemku parc. č. CKN 1813/65, druh pozemku – 
zastavané plochy a nádvoria, o výmere 237 m2, ktorý vznikol GP č. 34823123-5/2016 
vyhotoviteľa: GEDETICKÉ ZDRUŽENIE Snina, Peter Dubjak a Ing. Jaroslav Vasilečko, 
Partizánska 1057, 069 01 Snina, IČO: 34823123, overeným dňa 30. 11. 2016 pod G1 - 
365/2016 odčlenením z pozemku parc. č. CKN 1813/65, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 302 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve Mesto 
Snina, Strojárska 2060/95, 069 01 Snina, IČO: 00323560, do vlastníctva žiadateľov – Ing. 
Jozefa.Galandu a Evy Galandovej, obaja trvale bytom Snina. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je majetkovoprávne vysporiadanie, nakoľko žiadatelia 
vlastnia pozemok parc. č. CKN 1813/66, ktorý je priľahlý k parcele č. CKN 1813/65 vo vlastníctve 
mesta a v ich pozemku je posunutá hranica vlastníka pozemku parc. č. CKN 1813/67, k. ú. Snina;  

b)  zmluvný prevod nehnuteľností: 
ba) zámenu pozemkov: 

- parc. č. CKN 1813/428, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 35 m2, 
ktorý vznikol GP č. 34823123-5/2016 vyhotoviteľa: GEDETICKÉ ZDRUŽENIE Snina, 
Peter Dubjak a Ing. Jaroslav Vasilečko, Partizánska 1057, 069 01 Snina, IČO: 34823123, 
overeným dňa 30. 11. 2016 pod G1 - 365/2016 z pozemku parc. č. CKN 1813/65, druh 
pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 302 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. 
Snina, vo vlastníctve Mesto Snina, Strojárska 2060/95, 069 01 Snina, IČO: 00323560, 

- parc. č.  CKN 1813/426 druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 35 m2, 
ktorý vznikol GP č. 34823123-5/2016 vyhotoviteľa: GEDETICKÉ ZDRUŽENIE Snina, 
Peter Dubjak a Ing. Jaroslav Vasilečko, Partizánska 1057, 069 01 Snina, IČO: 34823123, 
overeným dňa 30. 11. 2016 pod G1 - 365/2016 odčlenením z parcely č. CKN 1813/66, 
druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria. o výmere 369 m2, zap. na LV č. 2647, k. ú. 
Snina, vo vlastníctve Ing. Jozef Galanda, rod. Galanda a Ing. Eva Galandová, rod. 
Jastrabská, trvale bytom Snina;  

bb) predaj pozemku parc. č. CKN 1813/65, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, 
o výmere 237 m2, ktorý vznikol GP č. 34823123-5/2016 vyhotoviteľa: GEDETICKÉ 
ZDRUŽENIE Snina, Peter Dubjak a Ing. Jaroslav Vasilečko, Partizánska 1057, 069 01 
Snina, IČO: 34823123, overeným dňa 30. 11. 2016 pod G1 - 365/2016 odčlenením               
z pozemku parc. č. CKN 1813/65, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 
302 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve: Mesto Snina, Strojárska 2060/95, 
069 01 Snina, IČO: 00323560, do vlastníctva manželov Ing. Jozef Galanda, rod. Galanda 
a Ing. Eva Galandová, rod. Jastrabská, obaja trvale bytom Snina, za cenu 457,50 € a s 
podmienkou úhrady všetkých nákladov spojených s prevodom a s v kladom do katastra 
nehnuteľností. 

Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov  a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľnosti je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) – d) v súlade s § 9 ods. 4 VZN mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

 Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN  mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
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Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Ing. Marián Kníž – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 306/2017 
 

 
25. Zmluvný prevod nehnuteľností priamym predajom – odpredaj pozemkov parc. č. 

CKN 3958/904 a CKN 3958/907, k. ú. Snina – Mária Kotusová 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v zmysle § 9a ods. 1 písm. c)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov zmluvný prevod nehnuteľností priamym predajom 
najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty - odpredaj pozemkov vytvorených GP č. 46053328-
167/2016 vyhotoviteľa GeoReal East, s. r. o., Strojárska 3995/113, 069 01 Snina, overeného dňa 20. 
10. 2016 pod G1-323/2016, odčlenením z pozemku parc. č. CKN 3958/1, druh pozemku – ostatné 
plochy, o výmere 36 172 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta:  

-    parc. č. CKN 3958/904, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 824 m2, za cenu 2 208,- €,   
t. j. 2,68 €/m2, 

 -  parc. č. CKN 3958/907, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 64 m2, za cenu 172,- €,       
t. j. 2,68 €/m2, 

do vlastníctva kupujúcej: Mária Kotusová, rod. Špitaliková, trvale bytom Snina, za cenu 2 380,- € 
v sumáre za obidve parcely, s podmienkou: 

1) zriadenia vecného bremena, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka predmetného pozemku strpieť 
uloženie a následnú údržbu inžinierskych sietí na pozemku parc. č. CKN 3958/904   vo 
vyznačenom rozsahu v zmysle GP č. 46053328-167/2016 v prospech: Mesto Snina, IČO: 
00 323 560, Strojárska 2060/95, 069 01 Snina, 

2) zriadenia vecného bremena spočívajúceho v práve prechodu a  prejazdu cez pozemok parc. č. 
CKN 3958/904 vo vlastníctve kupujúceho, ako povinného z vecného bremena, v prospech 
tretích osôb a subjektov zabezpečujúcich údržbu inžinierskych sietí v zmysle GP č. 46053328-
167/2016, 

3) záväzku údržby a čistenia parcely č. CKN 3958/906, tzv. rigola a parcely č. CKN 3958/908, 
ktoré zostávajú vo vlastníctve Mesta Snina.  

Kupujúcej je známe, že prevádzané parcely vytvorené z pozemku parc. č. CKN 3958/1, k. ú. Snina, 
sú zaťažené sieťami – vzdušné VN a NN a taktiež vodovod. 

Podmienkou prevodu je úhrada všetkých nákladov spojených s vyhotovením geometrického 
plánu, znaleckého posudku a nákladov spojených s vkladom do katastra nehnuteľností. 

Cena pozemkov bola určená na základe znaleckého posudku č. 103/2016 zo dňa 30. 12. 2016 
znalca Ing. Jozefa Galandu, Ul. Boženy Němcovej 2570/21, 069 01 Snina, vo väzbe na § 9 ods. 1   
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VZN mesta Snina č. 110/2011 o  zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení 
doplnkov č. 1, 2, 3. 

Prevod nehnuteľností je v súlade s ustanovením § 8 ods. 1 písm. c) VZN mesta Snina č. 110/2011 
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 1 a 5  zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena súvisiaca s prevodom je v súlade  s § 9 ods. 1 a ods. 5 VZN mesta Snina č. 110/2011                
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 1 písm. c)  zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 
              
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: MUDr. Marián Regec – 1 poslanec 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 307/2017 
 

 
26. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 3958/500 z dôvodu 

osobitného zreteľa – Autotex, s. r. o., Budovateľská 2710, Snina 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – informoval o možnosti výstavby haly s ľadovou plochou v spolupráci so 
Slovenským zväzom ľadového hokeja, ktorá by sa využívala celoročne. Po rokoch bola táto zima 
vhodná na korčuľovanie v prírode, doteraz bol v zime s prírodným ľadom problém.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  

a)  v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
v  súlade s ustanovením   § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod   vlastníctva nehnuteľného  majetku -  pozemku parc. č. CKN 
3958/500, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 509 m2,  zap. na LV č. 3200, k. ú. 
Snina, pre spoločnosť Autotex, s. r. o., Budovateľská 2710, 069 01 Snina, IČO: 35 978 601, 
zastúpenú konateľom spoločnosti Ing. Miroslavom Čermákom, Kramolna 244, 574 01 
Náchod, Česká republika.  

     Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľ na vlastné náklady vybuduje na 
predmetnej parcele parkovisko, ktoré bude slúžiť zamestnancom predmetnej spoločnosti; 

b) zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 3958/500, druh pozemku – ostatné 
plochy o výmere 509 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, do vlastníctva spoločnosti Autotex, 
s. r. o., Budovateľská 2710, 069 01 Snina, IČO: 35 978 601, zastúpenej konateľom 
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spoločnosti Ing. Miroslavom Čermákom, Kramolna 244, 574 01 Náchod, Česká republika, 
za cenu 15 270,- € s podmienkou úhrady všetkých nákladov spojených s prevodom pozemku. 

Cena súvisiaca s prevodom je stanovená v súlade s § 13 ods. 1 VZN mesta Snina č. 110/2011 
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 1 písm. c) zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 4 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, 
MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Martin Šebák – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 308/2017 
 

 
27. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 

odpredaj pozemku parc. č. CKN 1813/250, k. ú. Snina – Anna Holotová a Ján 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
     Ing. Marián Kníž – ide o dosť veľký pozemok.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – sťahuje z rokovania.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  
obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je nehnuteľnosť pozemku parc. 
č. CKN 1813/250, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere   472 m2, k. ú. Snina, zapísané na LV č. 
3200, pre dotknutých bezpodielových vlastníkov priľahlých nehnuteľností – Annu Holotovú a Jána  
Holotu, trvale bytom Snina.   
     Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadatelia sú vlastníkmi nehnuteľností 
zapísaných na LV č. 2346,   k. ú. Snina, teda pozemkov parc. č. CKN  1813/262, CKN 1804 a stavby 
so s. č. 1210, ktorá je na ňom postavená. Predmetný pozemok chcú využívať  ako záhradu.  
 
Stiahnuté z rokovania 
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28. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj pozemku parc. č. CKN 1121/494, k. ú. Snina – Maroš a Martin Špitalik, 
Snina 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  
obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je nehnuteľnosť pozemku parc. 
č. CKN 1121/494, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 15 m2, vytvoreného GP č. 
34823123-215/2016, odčlenením z parcely č. CKN 1121/217, druh pozemku - zastavané plochy 
a nádvoria, o výmere 2 065 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve Mesta Snina, pred 
sklenárstvom  a pohostinstvom „U sklenára“, pre podielových vlastníkov – Maroša Špitalika, trvale 
bytom Snina a Martina Špitalika, trvale bytom Snina. 
      Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že títo žiadatelia vlastnia  priľahlé 
nehnuteľnosti k tejto parcele v podiele ½ a taktiež reštauráciu a sklenárstvo so s. č. 2808.  
      Dôvodom kúpy je reálne zameranie oplotenia, kde bolo zistené, že plot vo vlastníctve žiadateľov 
stojí reálne na mestskom pozemku.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Marián Kníž – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 309/2017 
 

     Ing. Boris Pargáč – neexistuje presná definícia toho, čo je osobitný zreteľ. Ak mestské 
zastupiteľstvo definuje v uznesení inštitút osobitného zreteľa dôvody, pre ktoré pokladá tento dôvod  
za hodný osobitného zreteľa, tak je to nepreskúmateľné prokurátorom ani sudcom.  
 
 

29. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta Snina zámenou a predajom 
pozemkov z dôvodu osobitného zreteľa – Rímskokatolícka cirkev, farnosť Snina, 
Námestie Jána Pavla II, 858/1, Snina 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
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Návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  
obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e   zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce  

a) zámenou ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom zámeny je: 

- nehnuteľnosť pozemku parc. č. CKN 37/286 druh pozemku – zastavané plochy    
a nádvoria, o výmere 49 m2, ktorý vznikol GP č. 46053328-36/2016 odčlenením z parcely 
č. CKN 37/34, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere   2 859 m2,  zap. na 
LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve Mesta Snina 

a 
- nehnuteľnosť pozemku parc. č. CKN 182/3, druh pozemku – zastavané plochy    a nádvoria, 

o výmere 22 m2, ktorý vznikol GP č. 46053328-36/2016 odčlenením z parcely č. CKN 
182/3, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 23 m2,  zap. na LV č. 3378, 
k. ú. Snina, vo vlastníctve Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Snina, Námestie Jána Pavla II. 
858/1, 069 01 Snina, 

- nehnuteľnosť pozemku parc. č. CKN 182/12, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere    
8 m2, ktorý vznikol GP č. 46053328-36/2016 odčlenením z parcely č. CKN 182/4, druh 
pozemku – ostatné plochy, o výmere 781 m2,  zap. na LV č. 3378, k. ú. Snina, vo vlastníctve 
Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Snina, Námestie Jána Pavla II. 858/1, 069 01 Snina; 

b) predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je nehnuteľnosť 
pozemku parc. č. CKN 37/18, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 37 m2, zap. na LV č. 
3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve Mesta Snina, do vlastníctva žiadateľa – Rímskokatolíckej 
cirkvi, farnosť Snina, Námestie Jána Pavla II. 858/1, 069 01 Snina. 

     Dôvodom hodným osobitného zreteľa je majetkovo právne usporiadanie pozemkov podľa 
reálneho užívania po právoplatnom rozhodnutí opravy chyby Okresným úradom – správou katastra 
v Snine. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, 
MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 15 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 310/2017 
 
 

30. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj časti pozemku parc. č. CKN 1813/255, k. ú. Snina – Jozef Karľa 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb. 
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
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Návrh na uznesenie:  
    Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  
obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je časť pozemku parc. č. CKN 
1813/255, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere   354 m2, k. ú. Snina, zapísaný na LV č. 3200, 
pre dotknutého vlastníka priľahlého pozemku – Jozefa Karľu, trvale bytom Snina.   
      Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľ je podielovým vlastníkom 
v podiele  ½ nehnuteľností  zapísaných na LV č. 2315, k. ú. Snina a výlučným vlastníkom pozemku, 
ktorý je priľahlý k parcele č. CKN 1813/255 vo vlastníctve mesta. Časť tejto parcely chce odkúpiť 
z dôvodu prístupovej cesty k svojmu pozemku. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin 
Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap, MUDr. Marián Regec – 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 311/2017 
 

 
31. Správa o činnosti Mestskej polície Snina za rok 2016 

 
     Písomný materiál predložil a spracoval JUDr. Ján Maškulík, náčelník MsP Snina.  
      
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e    n a   v e d o m i e   správu o činnosti Mestskej polície 
Snina za rok 2016. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, 
MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 14 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Anton Vass – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 312/2017 
 

 
32. Informatívna správa k riešeniu situácie na sídlisku I a II 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali JUDr. Ján Maškulík, 
náčelník MsP Snina a Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny.  
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(vo vedení pokračoval Anton Vass, zástupca primátora mesta) 
 
     JUDr. Ladislav Alušík – treba riešiť otázku nízkoprahových bytov. Pokiaľ sa nebude riešiť 
zásadný problém, potom všetky opatrenia sú neúčinné a zbytočné.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e     informatívnu správu k riešeniu 
situácie na sídlisku I a II,   u k l a d á   Mestskému úradu v Snine predkladať informatívnu správu 
o plnení prijatých úloh a opatrení na zasadnutie mestského zastupiteľstva raz ročne. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián 
Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Anton 
Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: JUDr. Ladislav Alušík, MUDr. Marián Regec – 2 poslanci 
nehlasoval: Mgr. Mária Todáková – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 313/2017 
 

 
33. Zámer nakladania s nehnuteľným a hnuteľným majetkom mesta - prevod 

hnuteľného majetku, verejný vodovod a verejná kanalizácia vetvy RO Rybníky – 
VVS, a. s., závod Humenné 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb. 
 
    MUDr. Marián Regec – ovplyvní odpredaj výšku vodného a stočného? Argumentujeme to tým, 
že treba rekonštrukciu potrubia, ale pokiaľ vie, potrubie nie je až také staré.  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – nemá informácie o výške vodného a stočného. Od VVS prišla 
požiadavka o odpredaj z dôvodu, že potrebujú rekonštruovať potrubie. Ako kompenzáciu urobia 
kanalizáciu 4 rodinných domov na Ul. kpt. Nálepku.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – treba to zahrnúť do zmluvy – úloha.  
 
     JUDr. Jaroslav Koco – je to v súlade so zákonom?  
 
     Ing. Boris Pargáč – ide iba o zámer, ale pred odpredajom sme povinný informovať 
protimonopolný úrad.  
 
     JUDr. Jaroslav Koco – ideme prevádzať majetok v hodnote cca 700 tis. € za jedno euro. Je to 
hospodárne nakladanie s majetkom mesta?  
 
      Ing. Jana Rosičová, PhD. – tento majetok mesto dostalo za 1,- €. Samozrejme požiadame 
o stanovisko protimonopolný úrad.  
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     Ing. Boris Pargáč – jeho stanovisko je, že ide o nehospodárenie nakladanie s majetkom mesta.  
 
     Ing. Ján Čop – aký príjem má z tohto majetku mesto?  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – príjem z toho nemáme žiadny, ak sa však potrubie pokazí, budeme 
ho musieť opraviť za vlastné náklady, pretože VVS do toho investovať nebude, keďže to nie je ich 
majetok.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s  § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  
obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob nakladania s nehnuteľným                   
a hnuteľným majetkom obce – prevod z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 
písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu 
je hnuteľný majetok vo vlastníctve mesta –verejný vodovod - vetva RO Rybníky a verejná kanalizácia 
- vetva RO Rybníky, pre Východoslovenskú vodárenskú spoločnosť, a. s., závod Humenné, 
Osloboditeľov 108 Humenné, IČO: 36570460,  za cenu 1,- €.  Dôvodom hodným osobitného zreteľa 
je skutočnosť, že predmetný hnuteľný majetok je v správe žiadateľa od roku 2004 a v súčasnosti je 
potrebné na tomto majetku vykonať rekonštrukciu. Žiadateľ vykoná rekonštrukciu na vlastné 
náklady. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, 
Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 8 poslancov 
proti: JUDr. Jaroslav Koco – 1 poslanec 
zdržalo sa: Mgr. Erik Cap, Ing. Marián Kníž, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. 
Martin Šebák – 5 poslancov 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo k danému materiálu žiadne uznesenie.  

 
 

34. Informácia o zmene Organizačného poriadku MsÚ Snina 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana Rosičová, 
PhD., prednostka mestskému úradu. 
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – od 01. 02. 2017 bolo zrušené jedno okienko na oddelení právnom, 
správy majetku a služieb a 2 zamestnanci z BRO boli prevedení do stavu na VPS.  
 
     Ing. Marián Kníž – najviac materiálov na zasadnutia MsZ predkladá oddelenie právne, správy 
majetku a služieb a práve tam sa zrušilo jedno miesto. Nevidí dôvod, prečo by sa to miesto malo 
rušiť. Práve naopak, mal by sa tam prijať mladý schopný právnik. Poslanci to síce berú len na vedomie 
a je to v kompetencii niekoho iného. Ale je to jeho názor.  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – ešte jeden právnik tam je a v rámci efektivity práce je tam dostatočný 
počet zamestnancov.  
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     Mgr. Erik Cap – na DPS je zamestnaných 32 ľudí. Jedno miesto má správca budovy a jedno 
miesto hospodár. Čo spravujú títo dvaja zamestnanci?  
 
    Ing. Jana Rosičová, PhD. – správca budovy je vlastne údržbár. Hospodára sme obsadili až od 01. 
02. 2017, doteraz nebol obsadený. Administratívnu agendu s rôznymi agendami čo sa týka tvorby 
zmlúv a vyčísľovanie poplatkov klientov robili sociálne pracovníčky. Teraz to robí hospodár.  
 
     PhDr. Jarmila Sivčová – hospodár bol prijatý až k 01. 02. 2017, doteraz bolo toto okienko 
neobsadené. Ukázalo sa, že toto miesto je potrebné obsadiť. Doteraz túto prácu robili sociálne 
pracovníčky. Čo sa týka správcu – ide o veľkú budovu, o ktorú sa treba starať. Správca budovy 
vykonáva aj prepravu klientov. Kto má záujem, môže priniesť aj pracovné náplne pre obe tieto 
pracovné miesta.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – stotožňuje sa s názorom prednostky, že právnikov tam majú dosť. 
Apeluje nato, aby sa vo väčšej miere využívali odborné schopnosti právnikov a aby sme menej 
zadávali právne analýzy a právne zastupovanie cez drahé súkromné firmy.  
 
     Mgr. Mária Todáková – oddelenie rekreačných a športových služieb – je tam 10 pracovníkov, 
z toho 3 pracovníkom sa vypláca mzda a odvody ako nepriama dotácia pre futbalový klub.  Hlavný 
kontrolór upozorňuje, že títo pracovníci porušujú alebo spreneverujú peniaze mesta a že ide 
o nehospodárne nakladanie s verejnými prostriedkami. Aby sa tieto veci už neopakovali, treba to 
uviesť do správnych koľají, aby títo zamestnanci  boli vedení na mestskom úrade.  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – v rozpočte sú plánované finančné prostriedky na týchto troch 
zamestnancov, ktorí sú vedení ako zamestnanci mesta, sú vedení v organizačnej štruktúre, starajú sa 
o majetok mesta. Sú tam odvtedy, čo športová hala prešla z VPS na mestský úrad. Nevidí v tom 
žiadny problém, pretože futbalový štadión je v majetku mesta. Takže nevie o aké nepriame dotácie 
tu ide.  
 
     Ing. Ján Čop – pokiaľ bude futbalový štadión v nájme futbalového klubu, stále to bude problém. 
Treba to doriešiť – úloha.  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – futbalové ihrisko sa bude prenajímať tak, ako sa prenajíma športová 
hala. 
 
     Ing. Boris Pargáč – jeho výhrada bola v tom, že pracovníci boli síce zamestnaní na meste, ale 
riadili sa pokynmi futbalového klubu. Ak to bude tak, ako hovorila p. prednostka, tak voči tomu nemá 
žiadne námietky, keďže sa budú starať o mestský majetok.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e    n a   v e d o m i e   informácia o zmene Organizačného 
poriadku Mestského úradu Snina. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián 
Kníž, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. 
Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
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zdržal sa: --- 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 314/2017 
 
 

36. Interpelácia poslancov 
 
     Ing. Marián Kníž – na budove mestského úradu je svetelná reklama, ktorá nefunguje. Platí nám 
niekto za ňu nájom? Ak nie, treba to zrušiť – úloha; 

- stará poliklinika – v akom je to stave? Vymáhajú sa sankcie?  
- pozemok popri budove p. Jankaja na Ul. Hviezdoslavovej – ide o prístupovú komunikáciu, 

ktorá mala byť vyasfaltovaná do nejakého termínu. Zatiaľ to nie je. Je tu  podnet na zrušenie 
tohto uznesenia; 

- organizačný poriadok – je tu viacero dôchodcov – majú termíny, dokedy budú zamestnaní 
alebo nie? Má informácie, že jeden má termíny, iný zasa nie.  

 
     Ing. Lýdia Gičová – čo sa týka prístupovej komunikácie p. Jankaja, stavebné povolenie bolo 
vydané ešte len v decembri 2016.  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – svetelná reklama –nefunguje a nikto nám zato neplatí.  

- v zmysle zákonníka práce nemá nikto žiadne termíny, nikoho, kto má dôchodkový vek  
nemôžeme prepustiť a nikto nedostal žiadnu podmienku, že musí odísť.   

 
     Ing. Ján Čop – poďakoval všetkým, ktorí sa starali o prírodné klzisko, ktoré bolo v meste pri 
cirkevnom centre voľného času.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – mali sme v komisiách návrh na VZN ohľadom zrušenia ZŠ 
Budovateľská. Podať informáciu, či sa od toho zámeru upustilo, alebo čo je dôvodom zmeny postoja 
mesta k tejto problematike.  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – na tento školský rok sme od tohto zámeru upustili. Na rok 2017 sme 
dostali s rozpočty, kde finančné prostriedky pre ZŠ Budovateľskú sú postačujúce na budúci školský 
rok a škola sa zapojila do projektu metodicko-poradenského centra, kde dostali finančné prostriedky 
pre marginalizované skupiny. Do budúcna však k tomuto kroku môžeme pristúpiť.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – má mesto časový výhľad? Musíme mať vecný a časový harmonogram, 
musíme vedieť vecnú analýzu a finančné dopady, aby sme nedopadli tak, ako pri zrušení ZŠ 1. mája. 
Ak sa uberáme racionalizáciou škôl, musíme mať časové výhľadové plnenie, kedy sa to bude robiť, 
aby sa to nerobilo v časovom strese.  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – ak uvažujeme o zrušení či zlúčení, tak stále uvažujeme od začiatku 
školského roka. Ak sa finančná situácia zmení a zo štátneho rozpočtu nebude dostatok finančných 
prostriedkov na túto školu, budeme uvažovať o jej zrušení.  
 
     Ing. Martin Šebák – pred dvoma rokmi sme prijali zásady racionalizácie škôl, ak sa nebude 
pokračovať v tomto volebnom období v racionalizácií, bude oklamaný a chce sa ospravedlniť 
všetkým – rodičom, žiakom, pedagogickému aj nepedagogickému zboru zato, že hlasoval tak, ako 
hlasoval.  
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     MUDr. Marián Regec – nehlasoval za zrušenie školy. Boli nejaké vízie, čísla, koľko ušetríme, 
máme tie čísla, aby sme vedeli, či sa poslanci dobre rozhodli, koľko sme ušetrili?  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – analýza sa odvíja od počtu žiakov. Počet žiakov sa v priebehu 
školských rokov mení. Z elokovaného pracovisko boli niektorí pedagogickí zamestnanci do 
kmeňovej základnej školy, takže prezamestnanosť tam určite bola.  
 
     MUDr. Marián Regec – chce vedieť konkrétne čísla.  
 
     Ing. Jana Rosičová, PhD. – nevie, čo si pod číslami poslanci predstavujú. Vie povedať s akými 
finančnými prostriedkami hospodárila ZŠ 1. mája. Ale je to neporovnateľné, pretože platili iné 
normatívy, keď sa ZŠ rušila, bol iný počet žiakov a iné čísla sú teraz. Na určitý počet žiakov je 
potrebný určitý počet pedagógov. Podľa analýzy, ktorá sa na ZŠ 1. mája robila, bola tam jednoznačná 
prezamestnanosť.  
 
     MUDr. Marián Regec – predkladá poslanecký návrh.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal poslanecký návrh MUDr. Regeca na uznesenie. 
 
Poslanecký návrh MUDr. Regeca:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á   hlavnému kontrolórovi vykonať kontrolu efektívnych 
dopadov pre mesto zo zrušenia ZŠ 1. mája. 

 Termín: marec 2017 
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu MUDr. Regeca:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: MUDr. Miroslav Suchý – 1 poslanec 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 315/2017 
 
 
JUDr. Ladislav Alušík – predkladá poslanecký návrh.  
 
Mgr. Peter Hasin – prečítal poslanecký návrh JUDr. Alušíka na uznesenie. 
 
Poslanecký návrh JUDr. Alušíka:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   ž i a d a   riaditeľa ZŠ P. O. Hviezdoslava predložiť mestskému 
zastupiteľstvu správu z kontroly vykonanej Úradom pre verejné obstarávanie na multifunkčné ihrisko 
ZŠ P. O. Hviezdoslava.  
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu JUDr. Alušíka:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, 
MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, 
Peter Vološin – 11 poslancov 
proti: --- 
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zdržal sa: Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Miroslav Suchý – 2 poslanci 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 316/2017 
 
 
     Ing. Marián Kníž – aké budú postihy pre pracovníkov, ktorí nepodali žiadosť o dotáciu pre DPS 
načas? Aké kroky mesto podniklo, aby sme dotáciu dostali?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – v prvom rade je potrebné problém vyriešiť a až potom sa budú vyvodzovať 
dôsledky. Kroky sme podnikli, tak veríme, že dotáciu mesto dostane.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – všetko nám ide zdarne, budeme mať ľadovú plochu, poriešime deravú 
strechu na športovej hale, ale ako to bude s krytým bazénom? Už máme nejakú alternatívu?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – ak sa úprimne tešíme z toho, že nám to funguje, tak sa tešme. Nerobil by 
si posmech z toho, že jak nám všetko dobre ide. Za deravú strechu nemôže ani realizátor, ani terajší 
správca, ale majiteľ budovy, ktorá sa od športovej haly oddelila. Každý problém sa snažíme riešiť. 
Mesto Snina bolo v predchádzajúcom rozpočtovacom období vyhodnotené ako tretie najúspešnejšie 
mesto na Slovensku spolu s Michalovcami po Košiciach a Prešove. Nepáči sa mu to, že sa to berie 
do roviny posmešnej, pretože sa ho to osobne dotýka. Môžeme sa pomýliť kdekoľvek, ale 
rozhodujeme sa v danom čase pri daných informáciách. Možno neskôr zistíme, že to bolo zle, ale 
rozhodujeme sa teraz. Za všetko zodpovedáme ako celok a robí všetko preto, aby ľudí spájal. Má 
radosť z toho, ak si ľudia rozumejú.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – chce vážne rozprávať o krytej plavárni, preto predkladá poslanecký 
návrh.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – on je tu od toho, aby rozhodol, kde má byť plaváreň, určil finančné krytie 
na túto akciu? Rozhodnutie je predsa na poslancoch. Poslanci sa predsa musia dohodnúť, kde má 
plaváreň stáť a potom sa môžeme pohnúť ďalej. Máme zámer na vybudovanie haly s ľadovou 
plochou. Máme nato, aby robili oba projekty? To musia rozhodnúť poslanci. Banky nemajú problém 
s poskytnutím úveru. Ale poslanci zato zahlasujú, budeme tak postupovať. Veci, ktoré sú reálne, tie 
treba robiť a ľadová plocha je veľmi reálna. No a vedľa neho môžeme urobiť krytý bazén. Urobilo sa 
množstvo vecí. Tieto dve veľké projekty ešte ostali. No to, či bazén v Snine bude, to teraz nevie 
povedať.  
 
     Anton Vass – na budúci týždeň chce zvolať pracovné stretnutie poslancov k problematike krytej 
plavárne a k lyžiarskemu vleku v Parihuzovciach.  
 
    JUDr. Ladislav Alušík – ale veď návrhy a alternatívy stále predkladal úrad. To predsa nemôžu 
robiť poslanci.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – zo strany samosprávy je potrebné zabezpečiť všetky inžinierskej siete 
k hranici pozemku (vodovodnú, kanalizačnú, elektrickú, plynovú prípojky a vysokorýchlostný 
internet), vybudovať parkoviská, odstavné plochy a prístupové komunikácie, pripraviť stavebný 
pozemok realizáciou I. etapy, vybaviť územné rozhodnutie, stavebné povolenie, zaviazať sa k odberu 
navrhnutých produktov pre vybavenie vonkajších športovísk a ich umiestnenie pri budovaní 
vonkajšieho areálu, vybudovaniu vonkajšieho areálu v termíne do 1 roka od kolaudácie stavby, 
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prenájmu minimálne 60 hod. mesačne pre potreby verejného korčuľovania a iných športových aktivít 
obyvateľov, navýšeniu počtu hodín telesnej výchovy na sezónne činnosti – korčuľovanie a hokej – 
na školách pod správou obce. Toto je požiadavka Slovenského zväzu ľadového hokeja, ak chceme, 
aby v meste vybudovali hokejový štadión.  
 
     Ing. Ján Čop – do výstavby krytej plavárne by išiel až vtedy, keď bude doriešená situácia s RO 
Rybníky. Teraz by to nechal tak.  
 
     MUDr. Marián Regec – urbariát nás na ostatnom zasadnutí mestskej rady postavil do polohy 
chudákov, ktorí si musia vybrať medzi dvoma alternatívami. Buď odkúpime pozemky, ktoré nám 
netreba a nenájdu nikoho iného, kto by tieto pozemky odkúpil, alebo odpredáme naše bazénové telesá. 
Sninské rybníky sú seriózna značka, je to firma, ktorá má zvuk. Je to podhodnocovanie Rybníkov. 
Nemôžeme sa dať postaviť do pozície, že si dáme ohodnotiť svoje bazénové telesá.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – preto sa na stretnutí k tomu postavil tak, ako sa postavil. Má obavy, že to 
nebude fungovať, ak bude bazény prevádzkovať urbariát. Technológia je veľmi zložitá a treba sa jej 
veľmi venovať.  
 
     Ing. Marián Kníž – ako je to s kontajnerovými stanovišťami? Mnohé sú už poškodené. Kto sa 
má o to starať, aby si to ľudia udržiavali?  

- Na 1. mája príjazdová cesta k ZŠ - nebol odhrnutý sneh.  
 
     Ing. Ján Alušík – čo sa týka kontajnerových stanovíšť – máme platné VZN, ktoré hovorí, že 
o kontajnerové stanoviská sa majú starať bytové spoločenstvá. Na niektorých chýbajú dvierka, 
pretože sú na VPS, aby sa opravili. Boli násilne otvorené alebo zvesené a to z dôvodu, že boli 
zamrznuté.  
 
     Ing. Marián Kníž – máme tu občanov, ktorí sa chcú prihlásiť do rozpravy. Nevedeli o tom, že 
interpelácia sa preložila na začiatok rokovania.  
 
     Mgr. Peter Hasin – prečítal poslanecký návrh JUDr. Alušíka na uznesenie. 
 
Poslanecký návrh JUDr. Alušíka:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   o d p o r ú č a primátorovi mesta predložiť investičný zámer na 
výstavbu krytej plavárne s vecným a časovým harmonogramom plnenia.  

Termín: jún 2017 
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu JUDr. Alušíka:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária 
Todáková, Peter Vološin – 11 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Anton Vass – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo 

uznesenie č. 317/2017 
 
 
     Anton Vass – dáva hlasovať o tom, či bude dané slovo občanom v limite 5 minút.  
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Hlasovanie o udelení slova občanom mesta:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin,  MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
 
     PaedDr. Evald Štofík – bol na poslednom zasadnutí MsZ. Dal otázky, na ktoré nedostal 
odpovede. Myslel, že prídu písomne, ale nič neprišlo. Aj bežný občan sa môže podieľať na riadení 
mesta a nato má zákonné možnosti. Jednou z nich je účasť na občianskom zhromaždení, ktoré v meste 
nemáme. Druhá je, že sa zúčastní na zasadnutí MsZ, kde vystúpi v interpelácii občanov alebo 
prostredníctvom poslancov. Na svoje otázky chce odpovede. Ako má v tomto prípade postupovať? 
Veľakrát mesto nepostupuje v súlade so zákonom o slobodnom prístupe k informáciám. V roku 2015 
požiadal o informácie ohľadom multifunkčného ihriska pri ZŠ P. O. Hviezdoslava. Poskytnutých mu 
bolo iba 50 %. Teraz sa dozvedel, že došlo k 18 zákonným porušeniam. Treba to dať do nejakej 
správnej formy. Ak zákon budeme dodržiavať, pomôžeme sami sebe tým, že chyby nebudeme 
opakovať.  
 
     Anton Vass – požiadal p. Štofíka o to, aby svoje otázky predložil písomne a na ne dostane 
odpoveď.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – riaditeľ ZŠ P. O. Hviezdoslava - multifunkčné ihrisko – bolo vykonaných 
5 kontrol, všetok spisový materiál je na mestskom úrade. Správa na školu ešte neprišla. Komunikácia 
medzi verejným obstarávateľom je zazmluvnená. Čo sa týka pochybení verejného obstarávateľa, 
verejný obstarávateľ bol poistený a v prípade pochybenia by to mal uhradiť on. Keby p. poslanec 
požiadal o informáciu písomne, odpovedal by mu. Výsledok kontroly ešte nemá, niekto ju zrejme 
dostal skôr ako on. Bol by rád, keby ju dostal aj on. Čo sa týka odhŕňania snehu – žiadal VPS, aby 
bol sprístupnený prístup pre autá, pretože bola odhrnutá cesta iba ku garážam. Bohužiaľ to neurobili. 
On nemôže poslať učiteľov, aby odhŕňali sneh okolo školy. Tohto roku boli extrémne podmienky, 
treba to pochopiť. VPS toho mali veľa.   
 
     JUDr. Ladislav Alušík – prekvapuje ho, že škola ešte nemá protokol o výsledku kontroly Úradom 
verejného obstarávania.  On dostal e-mailom výťah z tohto protokolu, kde bolo Úradom verejného 
obstarávania konštatované, že tam došlo v 18-tich bodoch k porušeniu zákona. Je to len výťah.  Chce 
vedieť, že či podnet, ktorý dostal, je pravdivý alebo nie. Preto predložil poslanecký návrh.  
 
     Anton Vass – na najbližšie zasadnutie bude predložená komplexná správa.  
 
     MUDr. Marián Regec – je škoda, že sa na tomto ihrisku tejto zimy neurobil ľad, ktorí by mohli 
využívať občania mesta.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – je pravda, že sa tam mohol hrať hokej. Požiadali MsP, či by v niektorých 
veciach pomohla. Pred ZŠ P. O. Hviezdoslava totiž vznikla jednosmerka a hydrant je na protiľahlej 
strane. Neohli si dovoliť natiahnuť v čase zimy, keď bolo klzko a cesty boli poloschodné. Mohli by 
zapríčiniť dopravnú nehodu.  
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38. Záver 
 

     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Anton Vass, zástupca primátora mesta.  
 
 
Snina 23. 02. 2017   
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík                                Ing. Jana Rosičová, PhD.  
         primátor                             prednostka MsÚ 
 
 
 
 
Overovatelia:    MUDr. Miroslav Suchý 
 

Anton Vass 
 
 
    
   
Zapisovateľka:  Monika Paľovčíková 
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